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2021 YILI EYLÜL AYI TOPLANTISI I. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

        MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-9/1                                          Toplantı Tarihi   : 13/09/2021  

Toplantı Yeri : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi   Toplantı Saati     : 18.00 

                          No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                          (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 IV. MĠLLĠYETÇĠ HAREKET PARTĠSĠ MENSUBU MECLĠS ÜYESĠ OSMAN MERT’ĠN 

MECLĠS ÜYELĠĞĠNDEN ĠSTĠFA ETMESĠ NEDENĠYLE BOġALAN AVRUPA BĠRLĠĞĠ VE 

DIġ ĠLĠġKĠLER KOMĠSYONU ÜYELĠĞĠNE SEÇĠM YAPILMASI  

 V. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELLERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. 23 Temmuz 2004 tarih ve 25531 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren 5216 sayılı 

BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22 nci maddesinde "Büyükşehir Belediyesi personeli Büyükşehir 

Belediye Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü ünvanlı olanlar ilk toplantıda 

Büyükşehir Belediye Meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. Bu nedenle; 657 sayılı Devlet 

Memurları Kanununun 76., 71., 68/B maddeleri ile 5216 sayılı BüyükĢehir Belediye Kanununun 18/i 

maddesi gereği; Deprem ve Zemin Ġnceleme ġube Müdürlüğü ġehir Plancısı kadrosunda bulunan Banu 

DAYANGAÇ 1 inci derece Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel ĠyileĢtirme Dairesi BaĢkanı; Bilgi ĠĢlem 

ġube Müdürlüğü Fizikçi kadrosunda bulunan Ahmet Ata TEMĠZ 1 inci derece Bilgi ĠĢlem Dairesi 

BaĢkanı; Ġtfaiye Arama Kurtarma ve Afet ĠĢleri ġube Müdürlüğü Ġtfaiye Eri kadrosunda bulunan Ġsmail 

DERSE 1 inci derece Ġtfaiye Dairesi BaĢkanı; Zabıta Trafik ġube Müdürlüğü Zabıta ġube Müdürü 

kadrosunda bulunan Gökhan DACA 1 inci derece Zabıta Dairesi BaĢkanı; Yapı ĠĢleri ġube Müdürlüğü 

Mühendis kadrosunda bulunan Murat YENĠGÜL 1 inci derece Yapı ĠĢleri Dairesi BaĢkanı kadrosuna 

atamaları yapılmıĢtır. Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı. (Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.344843) 

 VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri ile Norm Kadro Fazlası Kadroların Kullanımı baĢlıklı geçici 3. 

maddesi gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan Ek-5 Belediye ve Bağlı 

KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (I) sayılı Kadro Ġptali Cetveli ile (II) ve 
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(III) sayılı BoĢ-Dolu Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için 

önerge ekindeki evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. 

Dai.BĢk.E.336896) 

 

 2. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğe göre hazırlanan Belediyemize bağlı ESHOT Genel Müdürlüğünün Memur BoĢ Kadro 

Derece DeğiĢikliğinin iptal ve ihdası için önerge ekinde yer alan cetvelin incelenerek karar verilmesi 

hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğit.Dai.BĢk.E.36046/E.337505) 

 3. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin Birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması 

nedeniyle yeniden hazırlanan “TeĢkilat ġeması”nın görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk. 

618/E.347540) 

 

 4. ESHOT Genel Müdürlüğünde 5393 sayılı Belediye Kanununun 49’uncu maddesinin 3’üncü fıkrası 

gereği Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni baĢlayacak olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı 

tarihten 31/12/2021 tarihine kadar ödenmek üzere, önerge eki listede kadro adedi ile birlikte unvanı 

kadrolar karĢılık gösterilerek, tespit edilen net ücret ile; Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali 

Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 07/07/2021 tarihli ve 421547 sayılı Genelgesinin               

3. maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan 

Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.36041/E.337524) 

 

 5. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında bulunan ve ekli Teknik Raporda durumları 

belirtilen kamyonet ve otobüslerden; 35 VF 618 plakalı, 2003 model, BMC Belde CB 260 marka 

otobüsün KahramanmaraĢ Nurhak Belediye BaĢkanlığına, 35 Y 2374  plakalı, 2003 model, BMC 

Belde CB 260 marka otobüsün Zonguldak Alaplı Belediye BaĢkanlığına, 35 VF 712 plakalı, 2003 

model, BMC Belde CB 260 marka otobüsün Çorum Sungurlu Belediye BaĢkanlığına, 35 UH 592 

plakalı, 2003 model, BMC Belde CB 260 marka otobüsün Ardahan Hanak Belediye BaĢkanlığına,  

35 UH 506 plakalı, 2003 model, BMC Belde CB 260 marka otobüsün Samsun Atakum Belediye 

BaĢkanlığına, 35 CSJ 56 plakalı, 1998 model, Mercedes Sprinter marka kamyonetin Kars Susuz 

Belediye BaĢkanlığına, 35 KN 309 plakalı, 2004 model, BMC Belde CB 260 marka otobüsün Aydın 

Ġncirliova Belediye BaĢkanlığına 35 EMN 32, 35 EMN 38, 35 FE 874, 35 HN 316, 35 KC 373 plakalı,  

2001 model, Mercedes 0345 Körüklü marka otobüslerin Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Sosyal 

Projeler Dairesi BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi.(ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.32742/E.346449) 

 

 6. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Kemeraltı Yönetim Pazarlama ve Organizasyon 

Hizmetleri Ticaret Anonim ġirketi arasında imzalanan "Kemeraltı ve Çevresi Yenileme Alanı UNESCO 

Dünya Kültür Mirası Listesi Adaylığına Yönelik 2021 Yılı ĠletiĢim ve Koordinasyon Faaliyetleri 

Hizmet Alımı ĠĢi" kapsamında UNESCO Dünya Mirası Listesinde yer alan Atina ve Selanik kentlerine 

21-25 Eylül 2021 tarihleri arasında teknik gezi düzenlenecek olup; söz konusu teknik gezi kapsamında 

örnek uygulamaların yerinde incelenmesi ve anılan kentlerde iĢ birlikleri kurulması amacıyla 

Belediyemizi temsilen Tarihsel Çevre ve Kültür Varlıkları ġube Müdürü Gülben ÖZSOY (S:11779) ile 

söz konusu iĢin kontrol teĢkilatında bulunan Restorasyon Uzmanı Mimar Dr. Çağlayan Deniz KAPLAN 

(S:12239), Restorasyon Uzmanı Mimar Merve ÇALIġKAN (S:31230) ve ġef Mustafa KUYUDEġEN'in 

(S:12435) belirtilen tarih ve yerlerde görevlendirilmeleri, gidiĢ-dönüĢ tarihleri dahil görevli-izinli 

sayılmaları ve Belediyemiz personeli Merve ÇALIġKAN (S:31230) ile Kemeraltı Yönetim Pazarlama 

ve Organizasyon Hizmetleri Ticaret Anonim ġirketi (Yüklenici Firma) Genel Müdürü Sergenç ĠNELER 

adına gri görev pasaportu alınması hususlarının görüĢülmesi.(Kent Tarihi ve Tan. Dai.BĢk.E.333687) 
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 7. Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 20/01/2015 tarihli ve 1952 sayılı Yazıları eki ĠçiĢleri 

Bakanlığı Mahalli Ġdareler Genel Müdürlüğünün 12/01/2015 tarihli ve 724 sayılı (2015/1) 

Genelgelerinde Mahalli Ġdarelerin çokluğu ve bu Yönetmeliklerde birlikteliğin sağlanması amacıyla 

"Mahalli Ġdarelerce Yürürlüğe Konulacak Disiplin Amirleri Tip Yönetmelik Taslağı" doğrultusunda 

iĢlem yapılması gerektiği bildirilmiĢ olup; söz konusu hükümler doğrultusunda hazırlanan "Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi Disiplin Amirleri Yönetmeliği ile eki Disiplin Amirleri Cetveli"nin görüĢülmesi. 

(Ġnsan Kay. ve Eğit. Dai.BĢk.E.337019) 

 

 8. Yapı Kontrol Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Yapı Kontrol Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul 

ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının görüĢülmesi. (Yapı Kont.Dai.BĢk.E.219017) 

 

 9. Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel ĠyileĢtirme Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Deprem Risk 

Yönetimi ve Kentsel ĠyileĢtirme Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik 

Taslağının görüĢülmesi. (Deprem Risk Yön. ve Kent.Ġy. Dai.BĢk.E.344876) 

 

 10. Bornova Jandarma Komando Tugay Komutanlığının talebi doğrultusunda Bornova Belediye 

BaĢkanlığının 05/08/2021 tarihli ve 54599 sayılı cevabi yazısına konu; Bornova ilçesi, Erzene 

Mahallesinde yeni açılacak cadde bulunmadığı için mevcut Gençlik Caddesine "ġehit J.Asb.BçvĢ.Ġsmail 

YAVUZ" isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita Cbs Dai.BĢk.E.339217)  

 

 11. Urla Belediye BaĢkanlığının 11/08/2021 tarihli ve 22310 sayılı Yazısına konu; AltıntaĢ ve Yaka 

Mahallelerinde bulunan mevcut Sanat Sokağı isminin "Rana" olarak yeniden isimlendirilmesi talebinin 

görüĢülmesi. (Harita Cbs Dai.BĢk.E.333867) 

 12. Urla Belediye BaĢkanlığının 13/04/2021 tarihli ve 11271 sayılı Yazısı ve eki 07/04/2021 tarihli 

Dilekçeye konu; Zeytinler Mahallesinde bulunan söz konusu kümeevlerine önerge eki krokide 

gösterilen Ģekliyle "TaĢlıyaka Kümeevleri" ve "Tatar Kümeevleri" isimlerinin verilmesi talebinin 

görüĢülmesi. (Harita Cbs Dai.BĢk.E.333909) 

 13. Foça Belediye Meclisinin 02/04/2021 tarihli ve 106 sayılı Meclis Kararında "Volkan SUCUKCU" 

isminin bir sokağa verilmesi,  yine 02/04/2021 tarihli, 110 sayılı Meclis Kararında da bu defa Kozbeyli 

Mahallesinde bulunan 512107 ada 141 parsel ile 512109 ada 148 parsel arasında kalan kadastral yolun 

isimlendirilmesi talep edilmekte olup, her iki Meclis Kararının birlikte değerlendirilerek                         

"Volkan SUCUKCU" isminin söz konusu parseller arasında kalan isimsiz yola verilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Harita Cbs Dai.BĢk.E.333997) 

 14. KarĢıyaka ilçesi, DedebaĢı Mahallesi, 303 ada, 55 parsel için KarĢıyaka 2. Asliye Hukuk 

Mahkemesinin 2018/428 Esas, 20/11/2019 tarihli ve 2019/441 sayılı kesinleĢen Kararı doğrultusunda 

kalan bakiye olan 24.120,00-TL kamulaĢtırmasız el atma bedelinin dava tarihi olan 26/09/2012 

tarihinden itibaren ödeme tarihine kadar iĢleyecek yasal faiziyle birlikte taĢınmaz maliki Ali ELĠK’e 

ödenmesi veya ödenmemesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.253745) 

 15. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından geliĢtirilen Acil Ġzmir uygulamasının Bandırma Belediyesi 

tarafından kullanılabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Bandırma Belediyesi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu 

“Protokol”ün imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. 

(Bilgi ĠĢlem Dai.BĢk.E.340793) 
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 16. Tire ilçesi, Karateke Mahallesi, 892 parselde Tire II. Sınıf Düzenli Depolama Tesisine yönelik 

hazırlanan Çevresel Etki Değerlendirme (ÇED) Raporuna eklemek üzere Akademik Tarımsal Etüd 

Raporu hazırlanması amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ege Üniversitesi Ziraat Fakültesi 

Dekanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz 

konusu “Protokol”ün imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER'e 

yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Atık Yön. Dai.BĢk.E.310770) 

 

 17. Seferihisar ilçesi, Sığacık Mahallesi, ReĢat Sergin Aile Sağlık Merkezi arkasında, 1357 ada 1 

parselin kuzeyinde kalan, kamuya terkli durumdaki Park Alanı içerisine, "Halı Saha ve Halı Saha 

Hizmet Binası (Konteyner)" yapımına ve kullanımına yönelik düzenlenen Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanlığı ile Seferihisar Belediye BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu “Protokol”ün imzalanması için Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanına yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Hiz.Dai.BĢk.E.340442) 

 

 18. Belediye Meclisimizin 14/04/2021 tarihli ve 05.426 sayılı Kararı doğrultusunda; ÇeĢme (Ilıca), 

Dikili (Halk Plajı), Menderes (Gümüldür Halk Plajı), Seferihisar (Akarca Halk Plajı), Selçuk (Pamucak 

Halk Plajı), Karaburun (Ardıç Halk Plajı) ilçelerinde eriĢilebilir plajların gerçekleĢtirilmesi, plajların 

iĢletiminin ise Ġlçe Belediyelerle birlikte yapılması amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile ÇeĢme, 

Dikili, Menderes, Seferihisar, Selçuk, Karaburun Belediyeleri arasında imzalanmak üzere (her ilçe için 

ayrı ayrı) hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokollerin kabulü ile söz konusu Protokollerin 

imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi 

hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.306216) 

 19. BM-Habitat, BirleĢmiĢ Milletlerde insan yerleĢimleri faaliyetlerinin eĢgüdümünü sağlamayı, 

sürdürülebilir insan yerleĢimleri ve iskân programları konularında bilgi değiĢimi sunmayı ve kentlerde 

karĢılaĢılan sorunların çözümü yolunda ülkelere teknik yardım ve finansman desteği sağlamak 

amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile BM-Habitat arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu “Protokol”ün imzalanması için Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢ. ve Turizm 

Dai. BĢk.E.338715) 

 20. Belediyemiz mülkiyetinde ve tasarrufunda olup, halihazırda ESHOT Genel Müdürlüğünün 

kullanımında bulunan, önerge eki listede belirtilen garaj, atölye, aktarma merkezi ve son duraklarda 

ESHOT Genel Müdürlüğü personeli ve tüm vatandaĢlara hizmet verebilecek satıĢ büfeleri iĢletmeyi 

planladıkları belirtilerek, önerge ekinde yer alan 17 adet büfe ve büfe yerinin iĢletme hakkının, 

Belediyemiz Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda 

ĠZELMAN A.ġ’ye devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.331075) 

 

 21. Belediyemiz mülkiyetindeki; Karabağlar ilçesi, Esenlik Mahallesi, 13051 ada, 5 parsel üzerinde 

Belediyemizce yapımı tamamlanan YeĢilyurt Kültür Merkezinin zemin altı (-2), (-3) ve (-4) katlarında 

bulunan yer altı otoparkının iĢletme hakkının, Belediyemiz Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile 

önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ’ye devri hususunun görüĢülmesi.                

(Emlak Yön.Dai.BĢk.E.330765) 

 

 22.  Belediyemizin görev ve sorumluluğunda olan “Atık Yağların Toplanması, TaĢınması ve Geri 

Kazanılması ĠĢi” kapsamında 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu çerçevesinde 2 yıl süre ile ihaleye 

çıkılması için Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER'e ve Belediye 

Encümenine yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Atık Yön. Dai.BĢk.E.322635) 
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23. Mülkiyeti Belediyemize ait Uzundere Toplu Konutlarında oturan depremzede vatandaĢlarımıza 

bedelsiz internet hizmeti verilmesi 31/12/2021 tarihinde sona ereceğinden dolayı, söz konusu hizmetin 

01/01/2022-31/12/2022 tarihleri arasında 1 yıl süre ile verilmeye devam edilmesi hususunun 

görüĢülmesi. (Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.321861) 

 

 24. ESHOT Genel Müdürlüğünün 2021 Mali Yılı Bütçesinde yer alan, Ġnsan Kaynakları ve Eğitim 

Dairesi BaĢkanlığının Diğer Hizmet Alımları tertibi ile Temizlik Hizmeti Alımları tertibindeki 

ödeneklerin yıl sonuna kadar ihtiyaca yetmeyeceği anlaĢıldığından, önerge eki tabloda belirtildiği 

Ģekilde toplam 130.000.000.00-TL tutarında ek ödenek verilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-

Strateji Gel.Dai.BĢk.E.36803/E.346561) 

 

 25. ESHOT Genel Müdürlüğünün 2021 Mali Yılı Bütçesinde yer alan, Makine ve Malzeme Ġkmal 

Dairesi BaĢkanlığının Akaryakıt ve Yağ Alımları tertibindeki ödeneğin yıl sonuna kadar ihtiyaca 

yetmeyeceği anlaĢıldığından,  önerge eki tabloda gösterilen ödeneklerin söz konusu bütçelerden alınarak 

Makine ve Malzeme Ġkmal Dairesi BaĢkanlığının Akaryakıt ve Yağ Alımları tertibine aktarılması 

hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Strateji Gel.Dai.BĢk.E.36795/E.346456) 

 

 26. Ġzmirli hemĢehrilerimize kalıcı bir iyileĢmeye zemin hazırlamak adına Kriz Belediyeciliği 

kapsamında yatırımlara devam etme ihtiyacı nedeniyle Belediyemizin 2021 Mali Yılı Bütçesinde 

yatırım, kamulaĢtırma ve diğer harcamalar için nakdi veya gayri nakdi olarak, dilimler halinde 

kullanılmak üzere; bankalardan 145.000.000,00-TL'ye kadar kredinin sağlanması ve kullanılması, 

borçlanmanın yapılması, kredi geri ödeme koĢullarının belirlenmesi, kredi sözleĢmesi üzerinde 

değiĢiklik yapılması ve kullanılacak olan kredi için gerekli garanti ve teminatların verilmesi ile bu 

iĢlerle ilgili her türlü sözleĢme, taahhütname, Protokol ve temlik sözleĢmelerinin düzenlenmesi veya 

imzalanması, kredi ile ilgili her türlü yazıĢmalarda münferiden iĢlem yapılabilmesi için BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanına yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Satınalma Dai.BĢk.E.320686) 

 

 27. ĠĢletme ve Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığına bağlı Sebze Halleri ġube Müdürlüğüne kurulan 

''Sebze ve Meyve Hali Otopark Ücretlendirme Otomasyon Sistemi'' kapsamında, Sebze Halleri ġube 

Müdürlüğünün Kaynaklar Dâhili Tesislerinde bulunan otopark alanlarına; 15 Ekim 2021 tarihi itibarıyla 

geçerli olmak üzere önergede yer alan Otopark Ücret Tarifelerinin belirlenmesi hususunun görüĢülmesi. 

(ĠĢletme ve Des. Hiz.Dai.BĢk.E.337748) 

 

 28. Belediyemizin iĢtiraki olan ĠZDENĠZ A.ġ.’nin 19/08/2021 tarihli Olağanüstü Genel Kurul 

Toplantısında alınan, Ģirket sermayesinin 233.250.000,00-TL’den geçmiĢ yıllar ve 2020 yılı zararları 

toplamından 55.000.000,00-TL zarar mahsubu yapılması suretiyle sermayenin azaltılarak 

178.250.000,00-TL indirilmesi ve eĢ zamanlı olarak 55.000.000,00-TL sermaye arttırımı yapılmak 

suretiyle sermayesinin 233.250.000,00-TL’ye çıkarılması kararı doğrultusunda; Belediyemizin 

ĠZDENĠZ A.ġ.’nin içerisindeki sermaye payının korunabilmesi için payına düĢen (%92,90’ ına tekabül 

eden) 216.689.250,00-TL olan sermaye miktarının 51.095.000,00-TL azaltılarak 165.594.250,00-TL’ye 

indirilmesi ve eĢ zamanlı olarak 51.095.000,00-TL sermaye arttırımı yapılmak suretiyle sermaye 

payının korunabilmesi için, payına düĢen (%92,90'ına tekabül eden) 51.095.000,00-TL rüçhan hakkının 

kullanılarak, sermaye artıĢına iĢtirak edilmesi ve sermaye payının 216.689.250,00-TL’ye çıkarılması 

hususunun görüĢülmesi. (ĠĢletme ve Des.Hiz.Dai.BĢk.E.318701) 

 

  



6  
 

 
 

 

29. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; önerge ekinde yer alan tablodaki Ģekliyle Fonksiyonel 

Sınıflandırmanın Birinci Düzeyleri arasında toplam 2.580.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 

05/08/2021 tarihli ve 196 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.310103) 

 30. Urla Belediye BaĢkanlığının; Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro 

Ġlke ve Standartlarına Dair Yönetmelik doğrultusunda, görülen lüzum üzerine Urla Belediyesi Park ve 

Bahçeler Müdürlüğünün kurulması ve buna bağlı olarak Park ve Bahçeler Müdürü kadrosunun ihdas 

edilmesi, (I) sayılı Kadro Ġhdas Cetveli Ek-1’de, (IV) sayılı Dolu-BoĢ Kadro Durumu Cetveli Ek-2’nin 

onaylanması ve Fen ĠĢleri Müdürlüğünün önergede yer alan listede belirtilen tertiplerindeki ödeneğin 

Park ve Bahçeler Müdürlüğüne aktarılmasına yönelik, 21/05/2021 tarihli ve 306 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.340266) 

 31. 01/09/2021 tarihinden (dahil) itibaren, ESHOT Genel Müdürlüğü ile ESHOT Genel Müdürlüğü 

denetimindeki S.S. 43 No’lu Seferihisar Ürkmez Motorlu TaĢıyıcılar Kooperatifi ile birlikte 

Belediyemiz ulaĢım paydaĢlarının (METRO A.ġ, ĠZBAN A.ġ, ĠZDENĠZ A.ġ ve ĠZULAġ A.ġ.) toplu 

ulaĢım araçlarında mevcut sistemdeki aktarma kuralları geçerli olmak üzere, önergede yer alan Kontörlü 

UlaĢım Kartları Tarifesinin uygulanması hususunun görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.330689) 

 32. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ġehir Tiyatrolarında sahnelenecek oyunlara ait uygulanması istenen 

bilet bedellerine yönelik hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Gelir Tarifesinin görüĢülmesi. (Kültür ve 

San. Dai.BĢk.E.301097) 

 33. Belediyemiz tarafından yönetilen resmi Belediye Web Sitesi ile diğer web siteleri, kent portal sitesi, 

kiosk içerisinde çalıĢan web siteleri ve Belediye e-iĢlem hizmetlerinin geliĢtirilmesi, bakımı ve destek 

hizmeti alımı ihtiyacı doğrultusunda söz konusu web hizmetinin kesinti olmadan kullanılabilmesi 

amacıyla “Web Hizmeti Hizmet Ġhalesi”nin Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığı Yazılım ġube Müdürlüğü 

tarafından gelecek yıllara yaygın hizmet yüklenmeleri olarak 01/01/2022 – 30/09/2024 tarihleri arasında 

yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi. (Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.335402) 

 34. Belediyemizin birimlerinde ve EĢrefpaĢa Hastanesinde kullanılan bilgisayar programlarının, sürekli 

kullanıma hazır bulundurulması ve kullanımda olan programlarda istenecek muhtemel değiĢikliklerin, 

anında yerine getirilmesi ihtiyacı doğrultusunda yazılım destek hizmetinin kesinti olmadan 

kullanılabilmesi amacıyla, “Yazılım Destek Hizmeti Hizmet Ġhalesi”nin Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığı 

Yazılım ġube Müdürlüğü tarafından gelecek yıllara yaygın hizmet yüklenmeleri olarak                     

01/01/2022–30/09/2024 tarihleri arasında yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi.                                                    

(Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.335337) 

 35. EBYS'nin kurumumuzda hizmette kesinti olmadan daha verimli kullanılması amacıyla "Elektronik 

Belge Yönetim Sistemi Yazılım Bakım ve Destek Hizmeti Hizmet Ġhalesi”nin Bilgi ĠĢlem Dairesi 

BaĢkanlığı tarafından gelecek yıllara yaygın hizmet yüklenmeleri olarak 01/01/2022–30/09/2024 

tarihleri arasında yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi. (Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.291701) 

 36. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "10 m’lik taĢıt 

yolu" kullanımında kalan ve 88 ada 1 parselin (Hasanağa Bahçesi) bitiĢiğinde kalmakta olan 88 ada, 3 

parselin Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğünün Kurul Kararları 

doğrultusunda; Buca ilçesi, Dumlupınar Mahallesi, 21N2A pafta, 88 ada, 3 parselin zemin ve zeminüstü 
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kamulaĢtırılma iĢlemlerinin yapılabilmesi için Buca Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan VII. 

BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, 02/07/2021 tarihli ve 2021/87 sayılı 

Kararının, Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye Meclisimizin 

14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.326570) 

 37. Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; 2885 ada 260 parselin bir kısmının 

yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre 20 m geniĢliğindeki imar yolunda kalması 

nedeniyle maliki tarafından, 2942 sayılı KamulaĢtırma Kanununun ilgili hükümlerine istinaden 

Belediyemize uzlaĢma baĢvurusunda bulunulan; Karabağlar ilçesi, Bozyaka Mahallesi, 2885 ada, 260 

parselin kısmen kamulaĢtırılması amacıyla Belediyemizin 2020-2025 yıllarını kapsayan 10. BeĢ Yıllık 

Ġmar Programına ek olarak alınması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.326723) 

 38. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.224 sayılı Kararı ile uygun bulunarak onaylanan ve 

11/06/2021-12/07/2021 tarihleri arasında bir ay süre ile askıya çıkarılan; Buca ilçesi, KuruçeĢme 

Mahallesi, 866 ada 1, 2, 13, 14 ve 15 no’lu parsellerde “Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı” 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine Murat ELMASTAġ tarafından 

yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.310595) 

 

 39. Buca ilçesi, Bucakoop Mahallesinde, Buca Belediye Meclisinin 02/04/2021 tarihli ve 62 sayılı 

kararı ile uygun görülen ve Belediye Meclisimizin 14/07/2020 tarihli ve 05.825 sayılı Kararı ile 

değiĢiklikle uygun bulunarak onaylanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği kapsamında 

hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı değiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.312841) 

 

 40. Konak ilçesi, Güney Mahallesi, 2764 ada, 386 parselin yürürlükte bulunan 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planında "GeliĢme Konut Alanı"nda kalan kısmının "Ticaret-Konut Alanı" olarak belirlenmesine 

yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.325849) 

 

 41. Narlıdere ilçesi, Narlıdere Mahallesi 5025 ada 13 parselin "Özel Eğitim Alanı" olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.340413) 

 

 42. ĠZSU Genel Müdürlüğünün çalıĢmaları doğrultusunda; KarĢıyaka ilçesi, MaviĢehir Mahallesi Toplu 

Konut Alanı içerisinde yaĢanan su baskını vb. deniz suyu ve yağmur suyu problemlerinin 

çözümlenmesine yönelik yürürlükteki imar planında Park Alanına isabet eden kamuya terkli alanın bir 

kısmında, yer altında terfi merkezi, yer üstünde trafo merkezi ile jeneratör yapısının yer alması amacıyla 

hazırlanan, 1/5000 ve 1/1000 ölçekli Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin; 1 No'lu CumhurbaĢkanlığı 

TeĢkilatı Hakkında CumhurbaĢkanlığı Kararnamesi kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.337823) 

 

 43. Narlıdere Belediye Meclisinin; L18A11A paftada yer alan "Park Alanı”nın bir kısmının "Rekreasyon 

Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği ile 

01/06/2021 tarihli ve 68 sayılı Kararı ile uygun bulunan, 22J-IVd ile 21J-Ia paftalarında yer alan “Park 

Alanı”nın "Rekreasyon Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339341) 

 

 44. Karabağlar Belediye Meclisinin 01/06/2021 tarihli ve 180 sayılı Kararı ile uygun görülen; Günaltay 

Mahallesi, 4858 Sokak, 4743 Sokak, 4865 Sokak ve 4742/1 Sokak kesiĢiminde kalan Park Alanı 

kullanımındaki tescil dıĢı alanda 4.00 m x 4.00 m ebadında bir adet "Regülatör Alanı" belirlenmesine 

yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.322960) 



8  
 

 
 

 

 45. Bornova Belediye Meclisinin 02/07/2021 tarihli ve 189 sayılı Kararı ile uygun görülen;                     

Altındağ-YeĢilova Mahallesinde, Abdi Ġpekçi Caddesi, 4156 Sokak, 4139 Sokak ve 4160/1 Sokak 

arasında yer alan tapuda Altındağ Mahallesi, 14301, 14302, 14303, 14304, 14305, 14916 ve 14917 kayıt 

no’lu parsellerin A-4 (Ayrık Nizam, 4 Kat) YapılaĢma KoĢullu Konut Alanı olarak belirlenmesi ve plan 

notu getirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.339128) 

 

 46. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 82 sayılı Kararıyla uygun görülen; Tepekule 

Mahallesi, L18A04c1d pafta, 2086/7 Sokak üzerinde onaylı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 

"Park Alanı"nda kalan alanda 4.00 m x 4.00 m ebatlarında "Regülatör Alanı" ayrılmasına yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.341021) 

 

 47. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 81 sayılı Kararıyla uygun görülen; Onur 

Mahallesi, 26M4b pafta, 7370 Sokak üzerinde onaylı 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Park 

Alanı"nda kalan alanda 4.00 m x 4.00 m ebatlarında "Regülatör Alanı" ayrılmasına yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339400) 

 

 48. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 80 sayılı Kararıyla uygun görülen; Emek 

Mahallesi, 26M1b pafta, 7243/1 Sokak üzerinde onaylı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Park 

Alanı"nda kalan alanda 4.00 m x 4.00 m ebatlarında "Regülatör Alanı" ayrılmasına yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.340434) 

 

 49. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 79 sayılı Kararıyla uygun görülen; Osmangazi 

Mahallesi, 25N2b pafta, 596/1 ile 597 Sokaklar arasında onaylı, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planında "Park Alanı"nda kalan alanda 4.00 m x 4.00 m ebatlarında "Regülatör Alanı" ayrılmasına 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.340869) 

 

 50. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 78 sayılı Kararıyla uygun görülen; Org. Nafiz 

Gürman Mahallesi, 26M3a pafta, 7170 Sokak ile 7171 Sokak kesiĢiminde onaylı, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planında "Park Alanı"nda kalan alanda 4.00 m x 4.00 m ebatlarında "Regülatör Alanı" 

ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.340802) 

 

 51. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 05/07/2021 tarihli ve 132 sayılı Kararıyla uygun görülen; Armutlu, 

Hürriyet Mahallesi, 49 O 2d pafta, muhtelif parsellerde GeliĢme Konut Alanları, TaĢıt ve Yaya 

Yollarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339306) 

 

 52. Menderes Belediye Meclisinin 05/07/2021 tarihli ve 158 sayılı Kararı ile uygun görülen; Özdere 

Mahallesi, 1690 ada 1 parsel, 1691 ada 1 parsel, 1702 ada 1 parsel, 1703 ada 1 parsele iliĢkin, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339380) 

 

 53. Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesinde bulunan, tapunun 211 ada, 28 parsel ile 217 ada, 6 ve 14 

parsellere iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı Revizyonu 

DeğiĢikliği Teklifinin; 211 ada, 28 parsele iliĢkin olan kısmı Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulunun 28/05/2021 tarihli ve 12356 sayılı Kararıyla uygun bulunmuĢ, 217 ada, 6 ve 

14 parselleri kapsayan, 1/1000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar Planı Revizyonu 
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DeğiĢikliğinin 217 ada, 6 parseldeki kütle önerisinin, planın yeni yapıların konumlanması konusundaki 

genel prensibi uyarınca parsel sınırına bitiĢik ve eğime paralel Ģekilde düzenlenmesi koĢuluyla Ġzmir 1 

Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 28/07/2021 tarihli ve 12578 sayılı Kararıyla 

tadilen uygun bulunmuĢ olup, bu doğrultuda yeniden hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma 

Amaçlı Ġmar Planı Revizyonu DeğiĢikliği ve Plan Açıklama Raporu önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.335495) 

 

 54. Foça Belediye Meclisinin 02/07/2021 tarihli ve 165 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenibağarası 

Mahallesi, 1/1000 ölçekli Bağarası 1231 Parsel Mevzi Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.332862) 

 

 55.  Foça Belediye Meclisinin 02/07/2021 tarihli ve 171 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġzmir II 

Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 23/02/2021 tarihli ve 14081 sayılı Kararı 

doğrultusunda, Yenifoça-Mustafa Kemal Mahallesi, 514142 ada, 200 parselde yer alan Korunması 

Gerekli TaĢınmaz Kültür Varlığı olarak tescilli yapının imar adası içerisine alınması ve parselin 

güneyinden geçen TaĢıt Yolunun yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında 

iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.343096) 

 

 56. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 40 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yelki 

Mahallesi, 2289 ada, 4 parsele yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339322) 

 

 57. Buca Belediye Meclisinin; Yenigün Mahallesi, 292/21 Sokağın, Aydoğdu Mahallesi, 1311 Sokağın 

ve Göksu Mahallesi, 679/4 Sokağın Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, 

Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer almasının uygun görüldüğüne iliĢkin 

alınan, 02/07/2021 tarihli ve 89 ve 90 sayılı Kararlarının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.339368) 

 

 58. Bergama Belediye Meclisinin; Kentsel+III. Derece Arkeolojik Sit Alanı sınırları içerisinde kalan ve 

04/07/2012 tarihli 12/54 sayılı Karar ile onaylı 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planında 

Geleneksel Konut Alanı (K KoĢullu Alan) kullanım kararında bulunan, Selçuk Mahallesi 413 ada, 61 

parselin bulunduğu, Gündoğdu Çıkmaz Sokağı ile Ansarlı Camii Sokağı arasında kalan Kozak 

Caddesinin; Planlı Alanlar Tip Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında yönetmelikte belirtilen 

ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine iliĢkin, 17/05/2021 tarihli ve 60 sayılı Kararının 

2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.340904) 

 

 VII. ĠYĠ PARTĠ MENSUBU MECLĠS ÜYESĠ HALĠL AKBULUT’UN ESNAF VE MESLEK 

ODALARI KOMĠSYONU ĠLE ġĠRKETLER KOMĠSYONU ÜYELĠĞĠNDEN ĠSTĠFASI 

NEDENĠYLE BOġALAN ÜYELĠKLERE SEÇĠM YAPILMASI 

 

 VIII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Tanıtım AraĢtırma Demokrasi ve Laik OluĢum Vakfı 

(TÜLOV) arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz 

konusu “Protokol”ün imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER'e 

yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.346922) 
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2. Gaziemir Belediye BaĢkanlığı, Sevgi Mahallesi Abdülhamit Yavuz Caddesi 1892 ada, 2 parselde 

yapılacak olan KDV dâhil 6.436.900,00-TL sözleĢme bedelli "Gaziemir Belediyesi Atatürk Kültür 

Merkezi Binası Tadilatı Yapım ĠĢi"nin Belediyemizle birlikte ortak proje kapsamında yapılmasını talep 

etmekte olup, söz konusu tesisin yapımı için sözleĢme tutarının 70%'i olan KDV dâhil 4.505.830,00-TL 

tutar karĢılığı yapılacak yardıma istinaden Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Gaziemir Belediyesi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Yapı ĠĢl. 

Dai.BĢk.E.347467) 

 

 3. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Ege Orman Vakfı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Ġklim DeğiĢikliği ve Çev.Kor. 

Kont.Dai.BĢk.E.346485) 

 

 4. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile S.S. Kozak Çamavlu Tarımsal Kalkınma Kooperatifi 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal 

Hizmetler Dai.BĢk.E.347310) 

 

 5. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesinin tek baĢına hissedarı olduğu, Agamemnon 

Termal Turizm Enerji Elektrik ĠnĢaat Sanayi ve Ticaret A.ġ’nin, Ġnciraltı Mahallesi 1321 ada, 3 

parseldeki hissesinin, BüyükĢehir Belediyemizce kamulaĢtırılması nedeniyle Ģirket sermayesinde 

meydana gelen nakit artıĢın, Balçova Belediyesine iadesi amacıyla, mevcut sermayesinin toplam 

sermayesinden, 42.000.000,00-TL indirilmek suretiyle azaltılmasına, sermaye azaltılması nedeniyle esas 

sözleĢmenin değiĢtirilmesine, azaltılan sermayeye iliĢkin ödemenin Ģirket tarafından Balçova 

Belediyesine taksitler halinde yapılmasına yönelik, 01/09/2021 tarihli ve 77 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar. Dai.BĢk.E.347719) 

 

 6. Menderes Belediye Meclisinin; Önergede yer alan tabloda belirtilen 2021 mali yılı Menderes 

Belediyesi bütçesinde yer alan harcama kalemleri içerisinde müdürlükler arası toplam 2.860.000,00-TL 

1. düzey aktarma yapılmasına yönelik, 07/09/2021 tarihli ve 197 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı 

ĠĢleri ve Kar. Dai.BĢk.E.350500) 

 

 7. Urla Belediyesi Fen ĠĢleri Müdürlüğü ile Park ve Bahçeler Müdürlüğünün bütçeleri içinde yer alan ve 

ödeneği yetersiz olan bütçe tertiplerine talep edilen ödenek aktarımlarının önerge ekinde yer alan 

tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 4.600.000,00-TL aktarma yapılması hususunun görüĢülmesi. (Yazı 

ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.349156) 

 

 8. Bayraklı Belediye Meclisinin 05/03/2021 tarihli ve 41 sayılı Kararı ile uygun görülen ve Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 12/03/2021 tarihli ve 05.301 sayılı Kararı ile kabul edilen; "Mevcut 

Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" sınırı ve bu alanlarda yapılacak uygulamalara yönelik iĢ ve 

iĢlemleri belirleyen 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Notuna göre yapılan uygulamalarda yaĢanan 

sıkıntıları gidermek ve uygulamaları kolaylaĢtırmak adına Bayraklı Belediye Meclisinin 03/08/2021 

tarih ve 91 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bayraklı sınırları içinde "Mevcut Plandaki Durumu 

Korunacak Alanlar (K)" sınırı ve bu alanlarda yapılacak uygulamalara yönelik iĢ ve iĢlemleri belirleyen 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Notu önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.344900) 
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 9. Menemen Belediye Meclisinin 02/08/2021 tarihli ve 86 sayılı Kararı ile uygun görülen; Belediye 

Meclisimizin 01/03/2021 tarihli ve 05.196 sayılı Kararı ile kabul edilen; Ġzmir ili genelinde 30/10/2020 

tarihinde meydana gelen deprem sonucunda 7269 sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak 

tespit edilen yapılar ile 01/01/1998 tarihinde yürürlüğe giren "Afet Bölgelerinde Yapılacak Yapılar 

Hakkında Yönetmelik" öncesinde ruhsat alarak yapılmıĢ yapılar veya 6306 sayılı Yasa kapsamında 

riskli yapı olarak belirlenen yapıların dönüĢümüne iliĢkin yapılacak plan ve uygulama çalıĢmalarında 

uyulacak usul ve esaslar kapsamında Merkez, Koyundere, Ulukent, Asarlık, Seyrek, YahĢelli 

Mahallelerinde tespit edilen "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" sınırı ve bu alanlarda 

yapılacak uygulamalara yönelik iĢ ve iĢlemleri belirleyen 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Notu 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.345077) 

 

 10. Bergama Belediye Meclisinin 05/08/2021 tarihli ve 21/83 sayılı Kararı ile uygun görülen; Belediye 

Meclisimizin 01/03/2021 tarihli ve 05.196 sayılı Kararı ile kabul edilen; Ġzmir ili genelinde 30/10/2020 

tarihinde meydana gelen deprem sonucunda 7269 sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak 

tespit edilen yapılar ile 01/01/1998 tarihinde yürürlüğe giren "Afet Bölgelerinde Yapılacak Yapılar 

Hakkında Yönetmelik" öncesinde ruhsat alarak yapılmıĢ yapılar veya 6306 sayılı Yasa kapsamında 

riskli yapı olarak belirlenen yapıların dönüĢümüne iliĢkin yapılacak plan ve uygulama çalıĢmalarında 

uyulacak usul ve esaslar kapsamında tespit edilen "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" 

sınırı ve bu alanlarda yapılacak uygulamalara yönelik iĢ ve iĢlemleri belirleyen 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı Notu önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.344977) 

 

 11. Narlıdere Belediye Meclisinin 01/07/2021 tarihli ve 2021-75 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Belediye Meclisimizin 01/03/2021 tarihli ve 05.196 sayılı Kararı ile kabul edilen; Ġzmir ili genelinde 

30/10/2020 tarihinde meydana gelen deprem sonucunda 7269 sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta 

hasarlı olarak tespit edilen yapılar ile 01/01/1998 tarihinde yürürlüğe giren "Afet Bölgelerinde 

Yapılacak Yapılar Hakkında Yönetmelik" öncesinde ruhsat alarak yapılmıĢ yapılar veya 6306 sayılı 

Yasa kapsamında riskli yapı olarak belirlenen yapıların dönüĢümüne iliĢkin yapılacak plan ve uygulama 

çalıĢmalarında uyulacak usul ve esaslar kapsamında tespit edilen "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak 

Alanlar (K)" sınırı ve bu alanlarda yapılacak uygulamalara yönelik iĢ ve iĢlemleri belirleyen 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı Notu önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.344945) 

 

 IX. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġlimizin Gastronomi Kültürüne ve Gastronomi Turizmine değer katmak amacıyla Ġzmir Ticaret 

Borsası mülkiyetinde bulunan "Borsa Sarayı"nın restore edilerek "Ege Gastronomi Merkezi" kurulması 

doğrultusunda ve Ticaret Borsasının yürütücülüğünde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Ticaret 

Borsası arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün, Hukuk – Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarınca oyçokluğu ile uygun bulunduğuna, Plan ve Bütçe 

Komisyonunca oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.298643) 

 

 2. Ġzmir ili sınırları içerisinde öncelikle vatandaĢların sağlığını, emniyetini ve can güvenliğini korumak 

üzere, sahipsiz sokak hayvanlarının hayvan refahı, hayvan özgürlüğü ve hayvan hakları kapsamında 

korunması ile üreme popülasyonunun planlı kısırlaĢtırmayla kontrol altına alınması, kayıt sistemlerinin 
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geliĢtirilmesi, rehabilitasyon, tedavi, sahiplendirme, yaĢam alanlarında insanlarla bir arada yaĢama 

becerilerinin geliĢtirilmesi ve tüm bu uygulamaların takibinin sağlanması amacıyla önergede yer alan 

hususlar doğrultusunda Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonumuzca çalıĢmalar yapılarak rapor 

hazırlanması konusunda Meclisimizin Komisyonumuza görev vermesine yönelik, Yazılı Önerge ile 

ilgili çalıĢmalarımız devam ettiği için önergenin gündemde kalmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis 

Üyeleri Fikret MISIRLI, Erol ÇOMAK, Turgut PINAR E.301577) 

 

 3. Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğine göre düzenlenen Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġmar 

Yönetmeliğinde yapılan değiĢikliğe uygun olarak özellikle Ġzmir gibi hava sıcaklığı fazla olan ve uzun 

süre bu sıcaklığın etkisinde kalan Ģehrimizde balkon ve havuz kullanımına yönelik getirilen kullanım 

haklarına göre ve getirilen diğer değiĢikliklere uygun olarak revizyon yapılmasına yönelik Yazılı 

Önerge ile ilgili 813 sayılı Meclis Kararında aynı konu ele alındığından yeniden karar alınmasına 

gerek olmadığının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri  Özgür HIZAL, Hakan YILDIZ, Selma 

KISA, Sema YEġĠLÇĠMEN, AyĢegül DURAN TÜRKER.E.267847)  

 

 4. Tarihi Kemeraltı ÇarĢısında bulunan ġadırvanaltı Camii’nin önündeki boĢ alana bırakılan çöpler 

yüzünden bir çöplük gibi gözükmekte ve söz konusu alana yapılan Telekom ve elektrik trafoları 

yüzünden esnafımızın iĢ yerleri perdelenmekte olup, bu alanda bir düzenleme yapılarak kötü görüntüden 

kurtarmak ve tarihi çarĢımıza yeni bir meydan daha kazandırılmasına yönelik Yazılı Önergenin, 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları 

Raporu. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi Salahattin ġAHĠN. E.267882)   

 

 5. Karabağlar Belediye BaĢkanlığının 28/07/2021 tarihli ve 39429 sayılı Yazısı ile 33909 ada, 7 no’lu 

128,00 m² yüzölçümlü taĢınmazın ifrazı ile oluĢan ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında Konut 

Alanında kalan 33909 ada 10 no’lu, 17,06 m² yüzölçümlü taĢınmazın 87/128 (11,60 m²) hissesinin 

Karabağlar Belediyesi adına tescil edilmesi talep edilmekte olup, Belediyemiz adına sehven yapılan 

tescil iĢleminin düzeltilebilmesi için Karabağlar Mahallesi, 33909 ada, 10 no’lu parselde 17,06 m² 

yüzölçümle kayıtlı taĢınmazın 87/128 (11,60 m²) hissesinin Karabağlar Belediyesi adına bedelsiz olarak 

devredilmesi hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.289292) 

 

 6. Basın Yayın ve Halkla ĠliĢkiler Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkındaki revize edilen 

Yönetmelik’in oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Basın Yayın ve 

Halkla ĠliĢ.Dai.BĢk.E.292978) 

 

 7. Belediyemiz mülkiyetinde bulunan Bornova ilçesi, Ergene Mahallesi, 14151 ada, 3 no’lu taĢınmaz 

üzerindeki yapıda 2. kat 10 no’lu ve 3. kat 13 no’lu bağımsız bölümlerin 2886 sayılı Devlet Ġhale 

Kanunu kapsamında halka satıĢının yapılması hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu.  (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.30565) 

 

 8. Buca ilçesi, Tınaztepe Mahallesi, 7674 ada, 2 parsel numaralı, 1592,00 m² yüzölçümlü taĢınmazın 

Belediyemize ait 787/796 (1574,00 m²) hissesi diğer hissedar adına bedeli karĢılığında veya kat karĢılığı 

satıĢının yapılması hususunun oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe 
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Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.254338) 

 

 9. Kent Tarihi ve Tanıtımı Dairesi BaĢkanlığının 14/04/2021 tarihli 15111 sayılı Yazısı ile satın 

alınması talep edilen; “ÖdemiĢ Kütüphane ve Sanat Merkezi Restorasyon, Yeni Yapı ve Çevre 

Düzenleme Projesi”nde kullanılmak üzere ÖdemiĢ ilçesi, Ġnönü Mahallesinde yer alan, 136 ada, 18 

no’lu taĢınmaz ve üzerindeki tek katlı tescilli yapı ile birlikte "Tuğla Fabrikası" olarak adlandırılan 62 

no’lu taĢınmazın 4734 sayılı Kamu Ġhale Kanunun 22/e maddesi kapsamında satın alınması hususunun 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.299475) 

 

 10. Balçova Belediye Meclisinin; Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğünün Diğerleri Gider Tertibinden, Fen 

ĠĢleri Müdürlüğüne ait önergede yer alan ilgili bütçe tertiplerine 3.350.000,00-TL aktarma yapılmasına 

yönelik, 02/08/2021 tarihli ve 74 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.304533) 

 

 11. Balçova Belediye Meclisinin; Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğünün Diğerleri tertibinden, Özel Kalem 

Müdürlüğünün Temsil Ağırlama Tören Organizasyon Ödeneği tertibine 4.000.000,00-TL aktarma 

yapılmasına yönelik, 02/08/2021 tarihli ve 75 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.304458) 

 

 12. Balçova Belediye Meclisinin; Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğünün Diğerleri Gider tertibinden, Sosyal 

Yardım ĠĢleri Müdürlüğünün Diğer Sosyal Amaçlı Transferler tertibine 1.350.000,00-TL aktarma 

yapılmasına yönelik, 02/08/2021 tarihli ve 73 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk. E.304430) 

 

 13. Urla Belediye Meclisinin; Urla Belediyesi Özel Kalem Müdürlüğü kadrosunun boĢalması nedeniyle; 

Müdürlük bütçesinden yapılması gereken harcamaların, 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol 

Kanunu ile ikincil mevzuatı gereğince harcama talimatının verilmesi ve devamında da gerçekleĢtirme iĢ 

ve iĢlemlerinin yürütülebilmesi amacıyla, Mahalli Ġdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 

"aktarma" baĢlıklı 36'ncı maddesi hükümleri ile 5393 sayılı Belediye Kanununun 18'inci maddesinin (b) 

bendi gereğince, Özel Kalem Müdürlüğünün "03.06.01.01" Temsil, Ağırlama, Tören, Fuar, 

Organizasyon Giderleri tertibinde ve "03.06.02.01"Tanıtma, Ağırlama, Tören, Fuar Giderleri tertibinde 

yer alan ödeneklerin, Kültür ve Sosyal ĠĢler Müdürlüğü bütçesinin "03.06.01.01 ve 03.06.02.01" 

tertibine aktarılma yapılmasına yönelik, 06/08/2021 tarihli ve 379 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai. 

BĢk. E.308648)  

 

 14. Kentimizin yakın tarihinin en önemli olaylarından biri olan mübadelenin unutulmaması, mübadele 

dönemi ve öncesi kültürünün yaĢatılması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Uluslararası 

Giritliler ve Mübadiller Federasyonu (UGĠMFED) arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu Protokol’ün imzalanması için BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanına yetki verilmesi hususunun, Hukuk – Plan ve Bütçe – Kent Konseyi – Avrupa Birliği ve DıĢ 

ĠliĢkiler Komisyonlarınca; “Önerge ekinde yer alan Protokolün 5. maddesi; Birinci cümlesi korunarak, 

„Bu Protokol tarafların uzlaşması durumunda toplam süresi 3 yılı aşmayacak şekilde her yıl uzatılabilir. 
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İşbu Protokolün hükümleri yapılacak ek Protokol ile değiştirilebilir, bu değişiklikler meclisin onayına 

sunulur.‟” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.301674) 

 

 15. Ġlimizde yaĢayan engelli, hasta, yaĢlı ve ihtiyaç sahibi vatandaĢlara yönelik evde bakım hizmetlerini 

kapsayan ihalenin gelecek yıllara yaygın hizmet yüklemeleri olarak 01/01/2022 tarihinden itibaren 

31/12/2023 tarihine kadar yapılabilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Kent Konseyi – Çevre ve Sağlık – Sosyal Hizmetler – Engelsiz Ġzmir Komisyonları Raporu. 

(Toplum Sağ.Dai.BĢk.E.288933) 

 

 16. 30 Ekim Ġzmir Depreminde hayatını kaybeden Sayra ve Çınar Alpgündüz kardeĢlerin isimlerinin 

yetki alanımızdaki herhangi bir yola verilmesi hususunun, “Kemalpaşa İlçesi, Mehmet Akif Ersoy 

Mahallesinde bulunan mevcut Taşlıyol Kümeevleri yolundan adres alan yapıların bulunduğu bölge 

daha çok tarımsal nitelikli bir alan olup, yakın bir gelecekte olmasa da ilerleyen dönemlerde burada 

Adres ve Numaralamaya İlişkin Yönetmelik kapsamında Kümeevleri yolu niteliğinin değiştirilmesi 

kaçınılmaz olduğundan, bu aşamada talebin Taşlıyol Kümeevleri isminin değiştirilerek „Sayra&Çınar 

Kümeevleri‟ olarak yeniden isimlendirilmesinde bir sakınca olmadığı gibi adres karmaşasına da neden 

olmayacağından” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk 

Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.309228) 

 

 17. ''Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsiz Ġzmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği'' 

doğrultusunda oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 29 Temmuz 2021 tarihinde gerçekleĢtirilen 

toplantısında; yapılan denetleme ve değerlendirme sonucunda Mandalin Cafe’ye 2 (iki) yıldızlı Kırmızı 

Bayrak verilmesi hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Engelsiz Ġzmir Komisyonu 

Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.284167) 

 

 

 

18. Çiğli Belediyesinin 2020-2025 yıllarını kapsayan BeĢ Yıllık Ġmar Programı, Çiğli Belediye 

Meclisinin 20/05/2021 tarihli ve 52 sayılı kararıyla uygun görülmüĢ olup; konunun Ġlçe Belediyelerinin 

imar programlarına iliĢkin olarak alınan Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 14/06/2013 tarihli ve 

05.863 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.290177) 

 

 19. Belediye Meclisimizin 24/05/2021 tarihli ve 05.514, 05.515 ve 05.516 sayılı Kararlarıyla uygun 

görülerek onanan ve 28/06/2021 – 27/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, 

1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı, Plan Notu DeğiĢikliğine; Ġzmir Doğu 

Bölgesi 1/25000 ölçekli Nazım Ġmar Planı, Plan Notu DeğiĢikliğine ve Ġzmir Kuzey Bölgesi 1/25000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı, Plan Notu DeğiĢikliğine Salih YUMURTACI tarafından askı süresi içerisinde 

yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık –  Hukuk Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.292358) 

 

 20. Belediye Meclisimizin 14/12/2020 tarihli ve 05.1131 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; KemalpaĢa ilçesi, Çiniliköy Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisine Atiye 

SARIKAYA ve Yücel HAKARAMAZ tarafından 30/03/2021 tarihli dilekçe ile 172 ada, 45 ve 47 no’lu 

parsellere iliĢkin yapılan itirazın kabulüne yönelik hazırlanan; KemalpaĢa Belediye Meclisinin 
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07/06/2021 tarihli, 05/111 sayılı Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi ile bu kapsamda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

“1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinde Otopark Alanına (Bölgesel Otopark Alanı) ifadesinin 

eklenmesi kaydıyla” değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302443) 

 

 21. Belediye Meclisimizin 14/12/2020 tarihli ve 05.1131 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; KemalpaĢa ilçesi, Çiniliköy Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisine, Yücel 

PEKER, Hülya PEKER, Arif PEKER tarafından 19/03/2021 tarihli dilekçe ile 227 ada, 90 no'lu parsele 

iliĢkin yapılan itirazın kabulüne yönelik hazırlanan; KemalpaĢa Belediye Meclisinin 07/06/2021 tarihli, 

05/113 sayılı Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile bu 

kapsamda hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302410) 

 

 22. Belediye Meclisimizin 14/12/2020 tarihli ve 05.1131 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; KemalpaĢa ilçesi, Çiniliköy Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisine, Ali 

Burak ġEN tarafından 05/04/2021 tarihli dilekçe ile 583 ada, 19 no’lu parsele iliĢkin yapılan itirazın 

kabulüne yönelik hazırlanan; KemalpaĢa Belediye Meclisinin 07/06/2021 tarihli, 05/106 sayılı Kararı ile 

uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi ile bu kapsamda hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302376) 

 

 23. Belediye Meclisimizin 14/12/2020 tarihli ve 05.1131 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; KemalpaĢa ilçesi, Çiniliköy Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisine, Ġzmir 

Orman Bölge Müdürlüğü Ġzmir Orman ĠĢletme Müdürlüğünün 07/04/2021 tarihli, 844129 sayılı Yazısı 

ile 583 ada, 15 no’lu parsele iliĢkin yapılan itirazın kabulüne yönelik hazırlanan; KemalpaĢa Belediye 

Meclisinin 07/06/2021 tarihli, 05/119 sayılı Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi ile bu kapsamda hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.302357) 

 

 24. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.227 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 119 ada, 6 parselin maliki Hasan ARAS tarafından askı 

süresi içerisinde itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291399) 

 

 25. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.227 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 125 ada, 2 parselin maliklerinden Adem KORUCU 

tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291385) 
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 26. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.227 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama Ġlçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 110 ada, 81 parselin malikleri Nefail ÇELĠKCAN, Destan 

ÇELĠKCAN, Hasan ÇOLAK ve Hüseyin ÇOLAK tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu.  (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291374) 

 

 27. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarih ve 05.227 sayılı kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 110 ada, 88 parselin maliki Emine ġAHAN tarafından askı 

süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık –  

Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291357) 

 

 28. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.227 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 117 ada, 7 parselin maliki Ġbrahim AYDEMĠR tarafından 

askı süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık –  

Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291446) 

 

 29. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.227 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 110 ada, 95 parselin maliki Emine ġAHAN tarafından askı 

süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık –  

Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291074) 

 

 30. Belediye Meclisimizin 08/03/2021 tarihli ve 05.227 sayılı Kararıyla uygun görülerek onanan ve 

09/06/2021 – 08/07/2021 tarihleri arasında bir ay (30 gün) süreyle askıya çıkarılan, Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) ve Yalnızev Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; Bergama ilçesi, 

Küçükkaya (Kadriye) Mahallesinde yer alan 110 ada, 83 parselin maliklerinden Ġbrahim METĠN 

tarafından askı süresi içerisinde itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

–  Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.291417) 

 

 31. Menderes ilçesi, Görece Cumhuriyet Mahallesi sınırları içerisinde yaklaĢık 26 hektar 

büyüklüğündeki alanda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.267443) 

 

 32. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1177 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Atatürk ve Gümüldür Fevzi Çakmak Mahallelerini kapsayan 

alandaki, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itiraz 
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kapsamında Belediyesince değerlendirilerek 2905 ada, 26 parsel ve 2361 ada, 1 parselin bulunduğu 

alanda hazırlanan, 21/05/2021 tarihli, 118 sayılı (1. madde) Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302905) 

 

 33. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1177 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Atatürk ve Gümüldür Fevzi Çakmak Mahallelerini kapsayan 

alandaki, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde AFEKSAN 

tarafından 02/04/2021 tarihli dilekçesi ile yapılan itiraza yönelik, 2536 ada, 3 parselde ve çevresinde 

hazırlanan,  Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli, 118 sayılı (10. madde) Kararı ile uygun 

görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302989) 

 

 34. Belediye Meclisimizin 18/12/2020 tarihli ve 05.1177 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onaylanan; Menderes ilçesi, Gümüldür Atatürk ve Gümüldür Fevzi Çakmak Mahallelerini kapsayan 

alandaki, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisine askı süresi içerisinde Zehra 

BARKAN tarafından 29/03/2021 tarihli dilekçesi ile yapılan itiraza yönelik, 2826 ada, 14 parsel ve 

çevresinde hazırlanan, Menderes Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli, 118 sayılı (2. madde) Kararı 

ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.   (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302929) 

 

 35. Bornova Belediye Meclisinin 17/05/2021 tarihli ve 153 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġzmir Su ve 

Kanalizasyon Ġdaresinin talebi doğrultusunda, “Ġzmir Ġletim Hattı 3. Kısım (Kavaklıdere - Buca 

Bornova) ĠnĢaatı ĠĢi”  kapsamında, 29L2d, 29L1c, 30M4c, 30M4d, 29M1a, 29L2b, 29L1d paftalarda 

içme suyu iletim hatları ve kamulaĢtırma alanlarının imar planlarına iĢlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.303731) 

 

 36. Karabağlar Belediye Meclisinin, 01/06/2021 tarihli ve 181 sayılı Kararı ile uygun görülen; 7221 

sayılı “Coğrafi Bilgi Sistemleri ile Bazı Kanunlarda DeğiĢiklik Yapılması Hakkında Kanun”un 6. 

maddesi ile 13. maddesi kapsamında, 3194 sayılı Ġmar Kanununa ilave edilen 8. ve geçici 20. maddeleri 

uyarınca yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planlarında belirlenmiĢ olan 2758 ada, 39 parsel, 

13854 ada, 1 parsel, 2375 ada, 2 ve 14 parseller ile 3177 ada, 2 parseldeki “Yençok:Serbest” yükseklik 

koĢulunun kaldırılarak “Yençok:15 kat” olarak düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.265299) 

 

 37. Çiğli Belediye Meclisinin 04.06.2021 tarihli, 05/66 sayılı Kararı ile uygun görülen; Uğur Mumcu 

Mahallesinde, 2053 ada 1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15 ve 16 parsellere isabet eden bitiĢik nizam 2 

kat yapılaĢma koĢullu konut kullanımlı imar adasının yeniden düzenlenerek yeĢil alan ve E:1.50, 

Yençok: 7 kat yapılaĢma koĢullu konut alanı olarak belirlenmesine iliĢkin 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin; Çevre ve Sağlık Komisyonunca önergenin konusu gereği Karar 

oluĢturulmasına gerek olmadığının oybirliği ile uygun bulunduğuna, Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonunca oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġeh. Dai. BĢk. 
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E.306316) 

 

 38. Çiğli Belediye Meclisinin 20.05.2021 tarihli, 84516765-301.05/53 sayılı kararı ile uygun görülen;  

Uğur Mumcu Mahallesi, 2186 Ada 2 Parselde yer alan Konut Alanı ve Park Alanının yeniden 

düzenlenerek, Park Alanında 6.00 m x 4.00 m ebatlarında Trafo Alanı ayrılmasına yönelik hazırlanan 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh. Dai. BĢk. E.306137) 

 

 39. Çiğli Belediye Meclisinin, 09/10/2020 tarihli ve 81 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ahmet Taner 

KıĢlalı Mahallesi, 11646 ada, 1 parsel, 11639 ada, 1 parsel, 11679 ada, 6, 7, 8 parselde kayıtlı 

taĢınmazların isabet ettiği imar adalarına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.277885) 

 

 40. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 07/06/2021 tarihli ve 143 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġnönü 

Mahallesinde, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "BHA (Anaokulu, KreĢ)" olarak belirlenen, 

mülkiyeti KarĢıyaka Belediyesindeki 26990 ada, 1 parselin BHA kullanımına iliĢkin alt 

fonksiyonlarının düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.295723) 

 

 41. Ġzmir Doğalgaz Dağıtım A.ġ.'nin, 30/03/2021 tarihli ve 2021GDN5070 sayılı Talep Yazısı 

doğrultusunda, Torbalı Belediye Meclisinin 04/06/2021 tarihli ve 195 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Ertuğrul Mahallesinde 4 m x 4 m ebatlarında yaklaĢık 16 m² 'lik 1 adet “Regülatör Alanı” 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliğiyle uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.288732) 

 

 42. Gaziemir Belediye Meclisinin, 17/05/2021 tarihli ve 41 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çay 

Mahallesi, 2039 ada ve çevresine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.280208) 

 

 43. Aliağa Belediye Meclisinin 21/05/2021 tarihli ve 85 sayılı Kararı ile uygun görülen; AĢağıĢakran 

mahallesi, 44 ada, 1 parselin güneyinde yer alan kamuya terkli alanda 2.50 m x 3.80 m ebatlarında Trafo 

Yeri ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.302071) 

 

 44. Menderes Belediye Meclisinin 05.03.2021 tarih, 60 sayılı kararı ile uygun görülen; Menderes Ġlçesi, 

Gölcükler (GazipaĢa) Mahallesi, 16M3b paftada, 1073 ada 8 nolu parselin sınırları içerisinde 

AçıkKapalı Spor Tesis Alanı belirlenmiĢ alanda 5.35  X 2.55 m² ebatındaki trafo alanının kaldırılarak, 

aynı AçıkKapalı Spor Tesis Alanının güneyine kaydırılarak 2.66 X 6.65 m² ebatında yeniden Trafo 

Alanı belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 
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ġeh. Dai. BĢk. E.305493) 

 

 45. Menderes Belediye Meclisinin 21.05.2021 tarih, 111 sayılı Kararı ile uygun görülen; GazipaĢa 

Mahallesi, 16M3d paftada, 570 ada 1 nolu parselin kuzeyinde kamuya terkli park alanında 18.57 m x 

8.09 m ebatlarındaki trafo alanının, park alanının bir kısmını da kapsayacak Ģekilde "E:1.00 Yençok:1 

kat yapılaĢma koĢullu Ġdari Hizmet Alanı" olarak belirlenmesi, 10 m’lik taĢıt yolunun kaldırılarak park 

alanının bütünleĢtirilmesi ve yaya yollarının düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġeh. Dai. BĢk. E.304985) 

 

 46. Menderes Belediye Meclisi'nin 07/04/2021 tarih, 83 sayılı kararı ile uygun görülen; Görece 

Cumhuriyet Mahallesi kapsamında kalan yaklaĢık 26 ha.lık alanda 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu.  (Ġmar ve  ġehircilik Dai.BĢk.E.266030) 

 

 47. Balçova Belediye Meclisinin 04/06/2021 tarihli ve 63 sayılı Kararı ile uygun görülen; Korutürk 

Mahallesinde 3 adet 5 m x 8 m ebatlarında Trafo Alanı belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.298526) 

 

 48. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/06/2021 tarihli ve 17179 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Yelaltı Mahallesi, 3185 ada, 1 parselde (eski 650 ada, 33 parsel) yer alan imar planı onama sınırının, 

yapılan kadastro yenilemesi kapsamında, taĢınmazın kuzeyinde yer alan 3185 ada, 30 parsele (eski 650 

ada, 25 parsel) dâhil edilen kısmın onama sınırı dıĢında kalacak Ģekilde yeniden düzenlenmesine ve 

3185 ada, 30 parselde yer alan yol ve otopark kullanımlarının kaldırılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.300458) 

 

 49. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/06/2021 tarihli ve 17195 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Torasan Mahallesi, 2970 ada, 1 parselin Urla Belediye Meclisinin 10/06/1997 tarihli ve 19 sayılı 

Kararıyla onanan planda kalan kısmının “Park” ve “Yaya Yolu” olarak planlanmasına yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.300074) 

 

 50. Urla Belediye BaĢkanlığının 18/06/2021 tarihli ve 16966 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Yenice Mahallesi, 3421 ada, 1 parselin doğusunda yer alan 12 metrelik taĢıt yolunun halihazır 

gözetilerek yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin; Ġmar ve Bayındırlık  – Çevre ve Sağlık Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, 

UlaĢım Komisyonunca; Tadilatı yapılan 12 metrelik yolun genişliğinin standart 12 metre olarak 

korunması kaydıyla oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.300703) 

 

 51. Bayındır Belediye Meclisinin 04/06/2021 tarihli ve 211 sayılı Kararı ile uygun görülen; Fatih 

Mahallesi 633 ada, 7 parselin doğusundaki kamuya terkli alanda 8.00 m x 3.00 m ebatlarında Trafo Yeri 

ayrılmasına yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 



2 0  
 

 
 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.302259) 

 

 52. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 02/06/2021 tarihli ve 35 sayılı Kararı ile uygun görülen; Mustafa 

Kemal PaĢa Mahallesinde dere güzergâhının imar planına iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.287826) 

 

 53. Balçova Belediye Meclisi'nin 09.04.2021 tarih ve 36 sayılı kararı ile uygun görülen; Çetin Emeç, 

Onur, Korutürk ve Teleferik Mahallelerinde 13 adet trafo alanı belirlenmesine yönelik hazırlanan 

1/1000 ölçekli uygulama imar planı değiĢikliği önerilerinin; “22K-4C paftanın kuzeybatısında, Hacı 

Ahmet Deresi ile Ziya Gökalp Sokağın arasında kalan Trafo Alanının yaya ulaĢımını engellediği 

tespitleri ile oybirliği ile uygun bulunmadığına, diğer Trafo Alanlarının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh. Dai. 

BĢk. E.289795) 

 

 54. GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ.'nin talebi doğrultusunda,  Bornova Belediye Meclisinin 17/05/2021 

tarihli ve 152 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yunus Emre Mahallesi, 30 KIIIb (24 ÖIVa)- 30 K III c 

(24 ÖIVd) pafta, 13173 ada, 1 parselin batısında kamuya terkli yaya yolunda 5 m x 10 m ebatlarında 1 

adet Trafo Alanı belirlenmesi ve 2 adet plan notu eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisinin  oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.303421) 

 

 55. Buca Belediye Meclisinin 02.04.2021 tarih ve 2021/63 sayılı kararı ile uygun görülen KuruçeĢme 

Mahallesi, 8095 ada, 1 parselin kuzeyinde ve mevcut 1/1000 ölçekli uygulama imar planında, 

R.T.(Karakol) kullanım kararında kalan kamuya terkli alanın BHA(Belediye Hizmet Alanı) olarak 

düzenlenmesine iliĢkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama imar planı değiĢikliği önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh. Dai. BĢk. 

E.305444) 

 

 X. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan, Sosyal Projeler 

Dairesi BaĢkanlığı ve Zabıta Dairesi BaĢkanlığınca birlikte yürütülmesi planlanan “Geçici Süreli 

Ġzinlendirilen Seyyar SatıĢ Faaliyetlerinin Düzenlenmesine iliĢkin Yönetmelik Taslağı”nın değiĢiklikle 

oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları Raporu. 

(Sosyal Prj.Dai.BĢk.225801) 

 

 2. Hurma zeytin ile ilgili sorunlara çözüm bulmak, üretimini, tüketimini ve ticaretini araĢtırmak 

amacıyla a) BüyükĢehir Belediye Meclisimizin ilgili Komisyonları 3 aylık süreyle görevlendirmesi b) 

Aynı amaç doğrultusunda zeytin ve zeytinyağı ile uğraĢan çeĢitli meslek birlikleri, kurum ve 

kuruluĢlarla iĢ birliği Protokolleri yapılabilmesi amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa 

Tunç SOYER’e yetki verilmesine yönelik Yazılı Önergenin; Tarım, Orman ve Hayvancılık – Esnaf ve 

Meslek Odaları Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Hukuk Komisyonunca; 

“Önergede bahsi geçen Hurma Zeytin ile ilgili sorunlara çözüm bulmak, üretimini, tüketimini ve 
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ticaretini arttırmak amacıyla mevcut kurumsal yapıda çalışmaların sürdürülmesinin daha doğru bir 

yaklaşım olacağı öngörülmüş olup; söz konusu çalışmalar neticesinde konunun Protokol aşamasına 

geldiğinde Meclisimizce yeniden değerlendirilmesi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna, Avrupa 

Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonunca; “Hurma Zeytin konusu Komisyonumuz tarafından incelenmiştir. 

Konunun uzmanlık alanlarının ortak çalışmasını gerektirdiğine inanılarak, Sayın Başkanımızın 

görevlendireceği bir kişinin başkanlığında bir „Çalışma Grubu‟ oluşturulmasının uygun olacağı 

önerisi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis 

Üyesi Burhan Suat ÇAĞLAYAN.E.268112) 

 

 3. Bölgemizdeki anıt zeytin ağaçlarını korumak için envanter çalıĢmalarının yapılması ile söz konusu 

çalıĢmalar sırasında çeĢitli kurum ve kuruluĢlarla iĢ birliği Protokollerinin yapılması için Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER’e yetki verilmesine yönelik Yazılı Önergenin; 

Tarım, Orman ve Hayvancılık – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarınca oybirliği ile uygun 

bulunduğuna, Hukuk Komisyonunca; “İzmir İli coğrafi sınırları içerisinde anıtsal zeytin ağaçlarının 

sayısına yönelik envanterin çıkarılabilmesi konusunda mevcut kurumsal yapıda çalışmaların 

sürdürülmesinin daha doğru bir yaklaşım olacağı öngörülmüş olup; söz konusu çalışmalar neticesinde 

konunun Protokol aşamasına geldiğinde Meclisimizce yeniden değerlendirilmesi”nin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna, Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonunca; “Yaşlı zeytin ağaçlarının İzmir 

boyutunda envanterinin çıkarılması konusu Komisyonumuzca incelenmiştir. Önemli bulunan konunun 

ilgili uzman kişi ve kuruluşların katılımı ile Başkanımızın göstereceği bir kişinin önderliğinde oluşacak 

„Çalışma Grubu‟  tarafından ayrıntılı olarak incelenerek bir eylem planı hazırlanması önerisi”nin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi 

Burhan Suat ÇAĞLAYAN.E.268153) 

 

 4. Zeytin rotalarının aktif olarak kullanılması, ülkemizin hem kültürüne hem de turizmine büyük 

katkılar sağlayacak olup; zeytin rotaları konusunda BüyükĢehir Belediye Meclisimizin araĢtırma 

yapması ve bu araĢtırmalara Zeytin Birlikleri ile Rehberler Odasının katılmasına iliĢkin gerekli 

Protokollerin yapılması için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER’e yetki 

verilmesine yönelik Yazılı Önergenin; Tarım, Orman ve Hayvancılık – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Hukuk Komisyonunca; “İzmir ili coğrafi sınırları 

içerisinde anıt zeytin ağaçlarının oluşturduğu zeytinlikler arasına saklanmış olan antik kentleri, yer yer 

müze ve antik zeytinyağı sıkma tesislerinden oluşan zeytin ağını birbirine bağlayacak olan zeytin 

rotaları konusunda mevcut kurumsal yapıda çalışmaların sürdürülmesinin daha doğru bir yaklaşım 

olacağı öngörülmüş olup; söz konusu çalışmalar neticesinde konunun Protokol aşamasına geldiğinde 

Meclisimizce yeniden değerlendirilmesi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna, Avrupa Birliği ve DıĢ 

ĠliĢkiler Komisyonunca; “Zeytin Rotaları konusu Komisyonumuzca çok önemli bulunarak üzerinde 

çalışmaların ayrıntılı olarak yapılması uygun görülmüştür. Bu konuda ilgili uzman kişi ve kuruluşlarla 

iş birliği yapılarak bir „Çalışma Grubu‟ oluşturmanın yararlı olacağına inanılarak bu yönde 

çalışmalar yapılması önerisi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. 

(BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi Burhan Suat ÇAĞLAYAN.E.268134) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı tarafından güncellenerek yeniden 

hazırlanan ''T.C. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı Sosyal Yardım Yönetmeliği''nin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Sosyal Hizmetler – Kent Konseyi – Aile ve Çocuk – Toplumsal 
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Cinsiyet EĢitliği – Engelsiz Ġzmir – Göç ve Uyum Komisyonları Raporu. (Sosyal 

Hiz.Dai.BĢk.E.263209) 

 

 6. Belediye Meclisimizin 14/12/2020 tarihli ve 05.1131 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun  bulunarak 

onaylanan, KemalpaĢa ilçesi, Çiniliköy Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisine Çevre 

ve ġehircilik Ġl Müdürlüğünün 02/04/2021 tarihli, 705396 sayılı Yazısı ile Plan hükümlerinin 1.7 

maddesine iliĢkin yapılan itirazın kabulüne yönelik hazırlanan; KemalpaĢa Belediye Meclisinin 

07/06/2021 tarihli, 108 sayılı Kararı ile uygun görülen, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan Notu 

DeğiĢikliği önerisinin; “Bu uygulama alan sınırları içinde planda hesaplanan genel zayiat oranlarının 

ve her koşulda mevzuatta belirlenen yasal zayiat oranının üstüne çıkılmaması koşulu ile uygulamalar 

etaplara bölünerek yapılabilir‟ ifadesinin, „Bu uygulama alan sınırları içinde planda hesaplanan genel 

zayiat oranlarının altına düşülmemesi koşulu ile uygulamalar etaplara bölünerek yapılabilir‟ şeklinde 

değiştirilmesi koşulu ile değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.302508) 

 

 7. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/06/2021 tarihli ve 17176 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Atatürk Mahallesi, 4834 ada, 7 parselin 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda kısmen 

“Ticaret-Turizm Alanı”, kısmen “Park Alanı” olarak planlanmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin; Ġmar ve Bayındırlık - Turizm ve Fuarcılık Komisyonlarınca 

oybirliği ile uygun bulunduğuna, Çevre ve Sağlık Komisyonunca; “Kamu Kurumu talebi olup, kamu 

yararının devam etmesi, mevcut yeşil alanının korunduğunun görülmesi tespitleri ve konunun deprem 

riskinin değerlendirilmesi şartıyla” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.299782) 

 

 8. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 20/05/2021 tarihli ve 31 sayılı Kararı ile uygun görülen;     

Kahramandere Mahallesi, 1614 ada, 1 parsel çevresinde Seferihisar Karayoluna ulaĢım bağlantısı 

sağlamaya yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.263267) 

 

 XI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 XII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 XIII. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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2. BÖLÜM 

2021 YILI EYLÜL AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No    : 97509404-301.04-09/1                                          Toplantı Tarihi   : 13/09/2021  

           Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi   Toplantı Saati   : 18.00   

                           No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                           (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan 

KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, 

Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin 

ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan 

AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa 

ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar 

SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can 

POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, 

Deniz BEKTAġ, Mithat TEKĠN, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, 

Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati 

KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, 

Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet 

TÜRKMEN, Ali BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan 

ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif 

SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Ali ENGĠN, Dolunay BAYER, 

Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Ayhan KAYA, Hüsniye 

YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, 

Fayıka ÖNER, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özdem Mustafa 

ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun 

YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, 

Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa 

Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet 

Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Göksel DĠNÇER, Yusuf 

DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Çile 

ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, 

BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, 

Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal 

SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, 

Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL, Hasan ÜNAL, 

Nezih ÖZUYAR. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Mustafa ĠDUĞ, Cemil TUGAY, 

Mehmet Atilla BAYSAK, Sabahattin UÇAR, Muharrem BAYRAKTAR, Musa ÖZCAN, 

Mustafa KAYALAR, Murat CĠHAN, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan Vekili), Seda 

ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Onur YĠĞĠT, Adil KIRGÖZ, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem 

ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Hasan 

UYSAL, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Fatih TAġTAN, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın 

PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan Vekili), Galip ATAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Hakan 

KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha 

ÖZÇINAR, Uğur DEMĠREZEN, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Cüneyt UMUTLU, Serkan 

ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Serdar AKSOY. 
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I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2021 Yılı Eylül Ayı Toplantısı I. BirleĢimini 

açıyorum. Değerli ArkadaĢlar, Gündem Maddelerimize geçmeden birkaç noktayı sizlerin 

takdirlerine sunmak isterim. 30 Ağustos’tan bugüne aslında son derece yoğun bir Ġzmir 

Gündemi vardı. Bildiğiniz gibi 3 Eylül’de Kültürpark Ġzmir Fuarı açılıĢını yaptık. Dün akĢam 

itibarıyla da kapandı. Ġzmirlilerin ve Ġzmir dıĢından gelen vatandaĢlarımızın çok büyük bir 

ilgisine mazhar oldu. Gerçekten canlı, beĢeri, çok keyifli, çok katılımlı bir fuar yaĢadık. 

Hepimiz özlemiĢiz doğrusu. Bir parça nostaljik de oldu. Her köĢesinde konserler, toplantılar, 

paneller, eğlenceler hakikaten güzel geçti. Ondan sonra 9-10-11 Eylül tarihlerinde bildiğiniz 

gibi iki yılda bir yapılan dünyanın en büyük zirvelerinden biri olan Kültür Zirvesine Ġzmir 

olarak yine ev sahipliği yaptık. 65 ülkeden 864 konuĢmacının katıldığı önemli bir zirveydi ve 

genel olarak Ģunu söyleyebilirim ki; organizasyon kapasitesi, katılım ve içerik kalitesi 

açısından da bugüne kadar yapılmıĢ olan en baĢarılı zirve olduğu söylemlerini duyduk. Bolca 

teĢekkür aldık katılımcılardan. Dolayısıyla Ġzmir olarak bununla da iftihar ediyoruz. Çünkü 

bildiğiniz gibi bu tür toplantıların, zirvelerin asıl zirve bittikten sonra etkisi ortaya çıkar. Yani 

bu üç günlük bir Ģeydir ama bu aylarca, yıllarca konuĢulacak ve içeriği tartıĢılacak, 

müzakereler edilecek bir zirvedir. Kısacası Ġzmir olarak bundan da yüz akıyla çıktığımızı 

söylemek isterim ve bununla da çok gurur duyduğumuzu bilmenizi isterim. 9 Eylül 

kutlamaları yine olağanüstü güzeldi. Yine Ģenlikliydi, eğlenceliydi. Sadece resmi sınırlar 

içinde tarifi yapılan bir kutlama programı değildi. Ġzmirliler çok yoğun bir biçimde kendileri 

de Ģahsen katılmaya gayret ettiler ve bu katılımlar gruplar halinde, vatandaĢlarımız aileleriyle, 

komĢularıyla hakikaten böyle bir karnaval havasında yaĢanan çok coĢkulu, çok keyifli bir 

KurtuluĢ Günü kutlaması oldu. Sabahın 09.00’undan itibaren çoğunuzun katıldığı, bildiği 

organizasyonlar yapıldı. Kısacası bütün bunlar hepimizin yüzünü ağartan, Ġzmirli olmakla 

gurur duymamıza vesile olan etkinliklerdi. Bu nedenle en baĢta tabii ki Meclisimize ve bütün 

Ġzmirlilere Ģükranlarımı sunuyorum katılımları nedeniyle. Bizim Ġzmir BüyükĢehir Meclisi 

olarak en büyük ödülümüz vatandaĢlarımızın böyle coĢkuyla, neĢe içinde ve el ele bu 

etkinlikler içinde yer almasıdır. Ağustos ayında sadece tabii bunlar değil, çok önemli birkaç 

Ģey, ihale gerçekleĢti. Onları da çok kısaca sizlerle paylaĢmak isterim. Bildiniz gibi Buca 

Metrosu’nun ihalesi gerçekleĢti ve 8 büyük uluslararası konsorsiyum katıldı. En düĢük                      

3 milyar 400 milyon lirayla iĢte 9 milyara kadar varan 8 ayrı teklif sunuldu. Yine aynı Ģekilde 

Örnekköy – Yeni Girne arasında 5 Kilometrelik Tramvay Hattının Proje Ġhalesi de yine 13 

firmanın katılımıyla gerçekleĢtirildi. 5 kilometrelik hattın yapımı çok kısa sürede 

gerçekleĢecek. Yine aynı Ģekilde Halkapınar – KemalpaĢa arasındaki Metro Projesi Ġhalesi de 

yine geçen ay içerisinde gerçekleĢti ve bu arada geçen yıl içinde yarım kalmıĢ olan Buca 

Tüneli ihalesine de 25 firma teklif verdi. Bunlar da kent içinden geçen en uzun tünel olma, 

derin tünel olma özelliğini taĢıyor. 2 buçuk kilometrelik Buca Tüneli. Bununla yine bağlantılı 

olarak iki viyadük, iki alt geçit projeleri de bunlara ekleniyor. Kısacası, Konakla Ġzmir 

Otogarı arasındaki ve yaklaĢık 45 dakikada gidilen bu güzergâh kent içi trafiğiyle hiç 

girmeden 10 dakika içinde ulaĢabilecek bir güzergâha dönecek. Bunun da ihalesinin 

gerçekleĢmiĢ olmasından büyük mutluluk duyuyoruz. Yine her yağıĢta bildiğiniz gibi 

MaviĢehir’de su baskınları yaĢanırdı. Burada da bir Kıyı Rehabilitasyon Projesi 

gerçekleĢtirdik. Bunun da sonuna gelindi. Bir daha MaviĢehir’de su baskını yaĢanmayacak. 

Bunun için de sade 37 milyon liralık bir bütçeyle bir yapım gerçekleĢmiĢ oldu. Özetle bütün 

bunlar aslında bir yandan bize hem Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nin açık, Ģeffaf ihale 

politikalarının sonuçları olarak gözüküyor, hem de sadece Türkiye’nin değil dünyanın her 

yerinden Ġzmir’e yatırım yapmak konusunda büyük bir teveccüh olduğunu gösteriyor. 

Bununla da gurur duyuyoruz. Hep beraber gurur duymalıyız. Bunları da hatırlatarak yine 

demokratik, hoĢgörü ve saygı çerçevesinde kentimize yararlı bir Meclis Toplantısı 
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yapacağımız inancıyla hepinize tekrar saygılar sunuyorum ve Gündem maddelerimize 

geçiyorum. Evet geçmeden bir istifayla ilgili bir baĢlığımız vardı, onu okutuyorum. Buyurun,  

Ali Bey. 

DİVAN KÂTİBİ: Türkiye Cumhuriyeti Karşıyaka 8. Noterliği. İstifaname. Foça Belediyesi 

Meclis Üyeliğinden gördüğüm lüzum üzerine bu tarihten itibaren istifa ediyorum. İstifa 

ettiğimi bildirir, gereğinin yapılmasını dilerim. Osman MERT (E.328028) 
BAġKAN: Evet. 

DİVAN KÂTİBİ: Türkiye Cumhuriyeti Yüksek Seçim Kurulu Başkanlığı Foça İlçe Seçim 

Kurulu Başkanlığı, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığına. Foça İlçe Seçim Kurulu 

Başkanlığınca İzmir Büyükşehir Belediye Meclisine gönderilecek üyelerin tespit tutanağı 

esas alınarak İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi Asıl Üyelerinden 3. sırada Osman 

MERT‟İN istifası nedeniyle boşalan yere Büyükşehir Belediye Meclisi Yedek Üyelerinden 

birinci sırada seçilen Cumhuriyet Halk Partisinden Alp ATAY‟ın ismi bildirilmiştir. 

Bilgilerinize rica olunur. (Foça İlçe Seçim Kurulu Başkanlığı E.207500) 

BAġKAN:   Evet, teĢekkür ediyoruz. Onu da okuyalım. 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. Görev yapmakta 

olduğum Esnaf ve Meslek Odaları ile Şirketler Komisyonlarından işlerim yoğunluğundan 

dolayı istifa ediyorum. Gereğini saygılarımla arz ederim. Halil AKBULUT (E.353116) 

BAġKAN: Evet. Değerli ArkadaĢlar, Foça Meclis Üyemiz Alp Bey aramıza katıldı.                   

HoĢ geldiniz diyorum, hayırlı olsun yeni göreviniz.  

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP 

YAPILMADIĞININ GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Hata Yapılıp 

Yapılmadığının GörüĢülmesi. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, biz maddi hata görmedik. 

BAġKAN: Evet, Salahattin Bey? Hakan Bey? Kemal Bey? Değerli ArkadaĢlar, geçen Meclis 

Tutanağının kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliğiyle kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Üçüncü baĢlığımız Meclis Üyelerince Verilecek Önergeler. Buyurun,  Dolunay 

Hanım. 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. İzmir Büyükşehir Belediyemiz yasaların ve sosyal 

belediyeciliğin vermiş olduğu görevler ve sosyal sorumluluğu gereği, 18 yaş altı 

çocuklarımızın bedensel, ruhsal, sosyal ve bilişsel gelişimlerine katkıda bulunmak, çalışan 

anne babaların bakım yükümlülüğünün yarattığı sorunları azaltmak ve sosyal hizmet 

sunumunu tüm kesimlere yayarak, sosyal refahın güçlenmesine katkıda bulunmak 

amacıyla; Sosyal Projeler Dairemize bağlı Aile ve Çocuk Hizmetleri Şube Müdürlüğü, 

Çocuk Belediyesi Şube Müdürlüğü ve İZELMAN Genel Müdürlüğümüze bağlı Kreş ve 

Anaokullarımız aracılığıyla hizmetler vermektedir. Engelli çocuklarımıza ise yine yasaların 

ve sosyal demokrat belediyecilik anlayışına bağlı olarak, çocukların özelliklerine ve 

gereksinimlerine uygun bireysel ve sosyal gelişim etkin eğitimleri ile ailelerine yönelik 

olarak da rehberlik, danışmanlık, bilgilendirme, bilinçlendirme çalışmaları Engelli 

Hizmetler Şube Müdürlüğünce yürütülmektedir. Bilim bize göstermiştir ki engelli 

çocuklarımızın eğitiminde; yalıtılmış sınıflar değil, kaynaştırma okulları, sınıfları ve 

kaynaştırmayı esas alan programları önemli bir yere sahiptir. Bu durum çerçevesinde 

belediyemiz ve bağlı şirketlerimizdeki çocuklara yönelik olarak sürdürülen çalışmalara ne 



2 6  
 

 
 

oranda engelli çocuklarımızın ve ailelerimizin yararlandığının araştırılması, özellikle 

Çocuk Gelişim Merkezleri, Masal Evi ve İZELMAN Anaokullarından engelli 

çocuklarımızın da yararlanma oranlarının yükseltilmesi konusunda çalışma yapılması 

hususunu Sayın Meclisimizin olurlarına arz ederim. (Dolunay BAYER, Nazan DÖNMEZ, 

İsmail SARI, Bahar GÜRSUL, Ahmet Uğur BARAN, Çile ÖZKUL. E.355195) 

BAġKAN:   Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Gündeme alınmasını biz uygun görüyoruz. 

Engelsiz Ġzmir - Aile Çocuk - Sosyal Hizmetler - Eğitim, Kültür Komisyonu uygundur, 

görüĢülmesi için de. 

BAġKAN:  Evet. Değerli ArkadaĢlar, 1 no’lu Yazılı Önergenin Gündeme alınmasını ve 

Engelsiz Ġzmir - Aile ve Çocuk - Sosyal Hizmetler - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet. 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. Dünya üzerinde çeşitli 

örnekleri bulunan korkuluk demirlerine görme engelli vatandaşlar için Braille Alfabesi ile 

manzarayı tasvir eden bir açıklama yazarak vatandaşların anlaması sağlanmıştır. İzmir 

Büyükşehir Belediyesi olarak güzel şehrime ait birçok güzelliğin görme engelli 

vatandaşlarımız için şehrin muhtelif yerlerine bu çalışmayı yaparak onlara bu imkanı 

sunmayı öneriyorum. Gereğini Başkanlık Makamına ve Meclise arz ve talep ederim. 

(Ahmet Uğur BARAN, Çile ÖZKUL, Dolunay BAYER. E.355151) 

BAġKAN:  Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Dilek ve Temenni olarak gördük. 

BAġKAN:  Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nin icrası bunu yerine getirecektir. 

BAġKAN:  Buyurun efendim. 

ÇĠLE ÖZKUL: Sayın BaĢkan’ım, Kıymetli Meclis, Ģimdi her defasında bu tarz bir 

uygulamayla karĢı karĢıya kalıyoruz. VermiĢ olduğumuz her Önerge öneri mahiyetinde kabul 

ediliyor. Bugüne kadar da birçok örneğiyle karĢılaĢtık. Daha önceki aylarda da verdik Önerge. 

Ama her defasında öneri kabul edilmesi açıkçası beni rahatsız ediyor. Biz bunun üzerinde 

çalıĢıyoruz, düĢünüyoruz, çaba sarf ediyoruz, araĢtırıyoruz, eksikleri tespit ediyoruz. Ama bu 

Engelsiz Ġzmir Komisyonunun ve diğer Komisyonların çalıĢmasına bence engel oluyor. 

Neden her defasında öneri kabul ediliyor? Bunun açıklamasını istiyorum açıkçası. TeĢekkür 

ederim. 

BAġKAN:  Nilay Hanım açıklayabilir. Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Ģimdi zaten Belediyelerin bir Meclisi Karar 

Organı, Belediye BaĢkanlığı ve bürokrasisi Yürütme Organı. Dolayısıyla hani burada bizim 

Dolunay ArkadaĢımız da önergede ismini duydum, okudum. Dolayısıyla herhangi bir Ģekilde 

engellemeye yönelik bir amacımız, bir kastımız asla yok. ArkadaĢlarımız bürokrasiye bu 

konuda katkı da sunabilirler. Dolayısıyla hani bizim görüĢümüz, Dilek ve Temenni olma 

noktasındadır. 

BAġKAN: Bu görüĢ de Ģundan kaynaklanıyor; Önergenin Komisyonda değerlendirebilecek 

bir içeriğinin olması aranıyor. Yoksa zaten BüyükĢehir Belediyesi’nin icra organları, Daire 

BaĢkanlıkları, ilgili Ģirketleri, ilgili Kurumları zaten bir bölümünü yani bununla ilgili değil, 

genel olarak söylüyorum sizin tespitiniz çerçevesinde. Ġcra organı olduğu için onları zaten 

onları yapmakla mükellefler. Böyle bir ayrım nedeniyle bu tablo çıkıyor. Yoksa Önergelerin, 

verilen Önergelerin çalıĢılmamıĢ olması nedeniyle değil veya onları engellemek, çalıĢmayı, 

Komisyon çalıĢmasını engellemek amacıyla filan değil. Böyle anlaĢılması üzücü olur, böyle 

bir Ģey söz konusu değil. Sadece ayırt etmek lazım, yani doğrudan doğruya BüyükĢehir 



2 7  
 

 
 

Belediyesi kurumsal kapasitesi içinde yapılabilecek iĢlerse, bunların Komisyona havalesine 

gerek yok, o nedenle Nilay Hanım da bunu ifade etti. 

ÇĠLE ÖZKUL: Nilay Hanım da çok güzel ifade ediyor ama Ģöyle bir ciddi sıkıntı var 

aslında. 

BAġKAN:  Mikrofon… 

ÇĠLE ÖZKUL: Yani biz… Daha öncesinde de çocuklarımız için bir Önerge vermiĢtim. Yani 

2019 yılına ait ilk Meclis aylarında idi. ĠĢte kamera konulsun parklara ve bunun takibi, süreci 

hiçbir Ģey yapılmadı. Geldiğimiz nokta bu. Öneri kabul edelim koyalım rafa, öneri kabul 

edelim koyalım rafa. Yani ben bunu açıkçası BüyükĢehir Belediyesi’ne ve Meclisine 

yakıĢtıramıyorum. Yani biz bir Önerge veriyorsak, bunu takip etmem lazım, bunun sürecinin 

nereye gittiğini görmem lazım. Yani ben boĢuna mı seçildim bu koltuklarda oturmak için. 

Nasıl takip edeceğim?  

BAġKAN:  Evet. 

ÇĠLE ÖZKUL: Zaten kurumdaki bir sürü insana ulaĢmak ayrı bir sıkıntı. Ġstiyorum ki bu 

çalıĢmalar sizin ve bizim birbirimizi teĢvik ederek daha güzel bir noktaya ulaĢmak. Ben 

istedim “Panorama Müzesi” kuralım siz öneri kabul edip kenara koydunuz. “Kadınlarımızla 

alakalı müze kuralım.” Dediniz ki; “Biz bunun üzerinde düĢünüyoruz zaten.” kenara koyalım. 

“Çocuklara Ģunu yapalım.” Biz zaten Belediye olarak düĢünüyoruz, buraya koyalım. Yani 

maalesef çok özür dileyerek söylüyorum Cumhuriyet Halk Partisi Belediyelerinde bu sıkıntı 

büyük. Kendi ilçemde de yaĢıyorum. Belediye BaĢkanı çıkıyor, “Öneri kabul edelim.” 

Koyalım. Yani biz bu Ģekilde iletiĢimi sağlayamıyoruz, biz bu Ģekilde bu Ģehre katkı 

sağlayamıyoruz. Bizim verdiğimiz bütün Önergeler öneri kabul edilip kenara koyuluyor. 

TeĢekkür ederim. 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, öneriyle önerge arasında bir fark var. Burada bir art niyet 

aramak doğru değil. Önerilerin her birinin yapılması da mümkün olmayabilir. Burada da bir 

art niyet aramak doğru değil. Yani burada hepimiz büyük bir samimiyetle farklı siyasal 

partilerden olabiliriz ama hepimiz sonuçta Ġzmir için bir Ģey yapmaya çalıĢıyoruz. Önerisi 

beğenilmeyen, gereği yerine getirilmeyen her arkadaĢım benim önerim rafa kaldırılıyor diye 

düĢünürse bu üzücü olur. Yani bu doğru değil. Gücümüz yettiğince, elimizden geldiğince her 

öneriyi dikkate alıyoruz ve yapmaya çalıĢıyoruz zaten ama bu kategorik olarak “CHP’li 

Belediyeler böyle yapıyor.” dendiği zaman bu üzücü olur. Buyurun Hakan Bey. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Sayın BaĢkan, geçtiğimiz Meclislerde biliyorsunuz sokak hayvanlarıyla ilgili farklı öneriler 

verdik. Esasında bu önerilerimiz Komisyonlara gittiğinde daha somut, daha ileriye dönük bize 

yol haritası verecek birtakım kararlar da çıkıyor. Kaldı ki Önergeyi sadece Adalet ve 

Kalkınma Partili Meclis Üyeleri değil, Cumhuriyet Halk Partili Meclis Üyeleri de beraber 

vermiĢ durumdalar. Doğal olarak Meclis Üyelerimizin Ģu hassasiyetini anlayıĢla karĢılamamız 

lazım. Onlar da ilgilendikleri alanlarda; mesela çocuk parklarındaki kameralar gibi ya da 

Panorama Müzesi gibi alanlarda da en azından ilgili bürokratların ne çalıĢma yapıp 

yapmadıkları, kendi düĢüncelerinin ne kadar farklı olduğunu görmek açısından bu Komisyon 

çalıĢmalarının bir faydası var. Doğal olarak seçilmiĢ oldukları ilçelerden sorumluluk sahibi 

olmalarının hassasiyetiyle de bu anlamdaki yaklaĢımların dikkate alınması gerektiğini 

düĢünüyoruz ve sistematik olarak olmasa bile tesadüfte diyebiliriz ama birkaç defa Çile 

Hanım’ın ve ekibin verdiği Önergeler de her seferinde Dilek ve Temenni kısmında kalması da 

kendisindeki bu hassasiyeti daha da derinleĢtirmiĢtir. Bizim için geçmiĢ tecrübemiz bu tür 

çalıĢmaların ileriye dönük düĢünülen çalıĢmalara katkı koyduğu yönündedir. Eğer bu 

Önergenin de uygun… Engelsiz Ġzmir - Aile ve Çocuk Komisyonlarına yollayabilirsek, en 

azından bir çalıĢma olur ve bu anlamda Meclis Üyelerimizin çalıĢmalarını da teĢvik etmiĢ 

oluruz diye düĢünüyoruz. Gurubumuz olarak bu noktada da bu önerinin tekrar Komisyonlara 

havale edilmesi noktasında değerlendirilmesini talep ediyoruz. 
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BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, bunda bir beis yok, bunu gönderelim. Fakat ben de her 

birinizden rica ediyorum. Çünkü bu sadece Çile Hanım’la ilgili değil, birçok arkadaĢımızdan, 

hangi siyasal partiden olursa olsun, öneri metni geliyor, önerge adı altında. Bu doğru değil. 

Yani bunu gerçekten her bir arkadaĢımızın üzerinde düĢünerek, mevzuata bakarak, mevzuatta 

çok net bu tespit, ayrım yapılmıĢ durumda, bakarak hazırlamasını rica ediyorum. ġimdi bu 

hem ek iĢ yükü doğruyor hem sonuçta doğrudan doğruya Belediyenin ilgili dairesini 

ilgilendiren bir konu olabiliyor. Yani bunun için demiyorum, bunu gene alalım, Engelsiz 

Ġzmir Komisyonumuz değerlendirsin. Ama iki Ģeyi rica ederek bitireyim, fazla uzattım. 

Birincisi; burada hiç kimsenin fikrini rafa kaldırıp bırakmak, üzerine bilmem örtü örtmek filan 

böyle bir niyet yok, bir kere bu çok açık söyleyeyim. Ġkincisi de; her öneri Önerge değildir. 

Yani buraya Önerge adı altıyla gelen birçok öneriyle karĢılaĢtık, bu ilk de değil, son da değil 

anlaĢılan. Ama bunu Meclis Üyelerimizin hassasiyetine ve takdirine bırakıyorum, rica 

ediyorum. Bu ayrımı her üye kendisi yapsın. Yani bunu ayırt ederek gelsin ki, Önergeyse 

gerçekten Önerge olarak ilgili Komisyonlara da havale edelim. Ahmet Bey galiba söz 

istiyordu, buyurun Ahmet Bey. 

AHMET UĞUR BARAN: Sayın BaĢkan’ım, saygılarımı sunuyorum. Sayın BaĢkan’ım, 

Ģimdi biliyorsunuz seçildiğimiz günden beri engelliler adına verdiğimiz tüm Önergeleri 

dediğiniz kıstaslara uyarak verdik. Yani aslında verdiğimiz hiçbir Önerge bugüne kadar Dilek 

ve Temenni olabilecek bir Önerge değildi. ġimdi az önce vermiĢ olduğumuz Önerge de Sayın 

BaĢkan’ım, Belediyenin aslında var olan bir hizmetini düzeltmesi ya da geliĢtirmesi adına 

verilmiĢ Önerge değil. Zaten BüyükĢehir Belediyesi’nde var olmayan bir Ģeyin çalıĢmasının 

yapılıp, bunun hizmete alınmasıyla alakalı verilmiĢ bir Önerge. ġimdi Nilay Hanım’a sormak 

istiyorum Sayın BaĢkan’ım, Dilek ve Temenni olarak kabul etmiĢ olduğu Önergeden ne 

anlamıĢ acaba? Yani okunan Önergeden ne anladı ki bunu Dilek ve Temenni olarak önerdi? 

Çok merak ediyorum Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Ahmet Bey bunu uzatmayalım, alıyoruz, Komisyona da havale ediyoruz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan’ım bir yanıt vermek istiyorum. 

BAġKAN:  Uzatacak bir Ģey yok ama. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yok yok, çatıĢmaya girmeyeceğim. 

BAġKAN:  Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sadece Ģunu söylemek istiyorum; gerek Çile ArkadaĢımız, gerekse 

Ahmet Uğur BARAN ArkadaĢımız ile biz çok güzel çalıĢmalar yaptık bugüne kadar. Her ikisi 

de son derece çalıĢkan, saygı duyduğumuz arkadaĢlarımız. Sadece CHP’li Belediyelere bir 

yüklenme getirmek hani bu ibare bizleri rahatsız etti. Ben Ahmet Bey’e Ģunu söylemek 

istiyorum; bu Önerge, bu öneride bir soyutluk var. Deselerdi ki; Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi’nin Ģu ilçesinde, Ģu parklarında Ģu… Bu Ģekilde bir çalıĢma yapılsın denilseydi, 

somut olsaydı içeriği o zaman bir Meclis Önergesi olabilecekti. Daha önce de Grup BaĢkan 

Vekilleriyle konuĢmuĢtuk. Hani bu konuda kendi Gruplarında süzgeçten geçip Grup BaĢkan 

Vekillerinin imzasıyla da gelmesini istemiĢtik. Bu sebeple ben hani Ahmet Bey’e bu Ģekilde 

yanıt vermek istedim. 

BAġKAN: Evet, tamam. Peki, teĢekkür ediyoruz. Gündeme alınmasını oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 2 no’lu Yazılı 

Önergenin Engelsiz Ġzmir Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. BaĢka Önergemiz var mı? Evet baĢka Önerge? 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Meclis Başkanlığına. Buca ilçemizin büyük 

bir meydanla darbe girişimcisi “Çevik Bir” ismi geçtiğimiz yıllarda verilmiştir. İzmir 

Büyükşehir Meclisimiz geçmiş yıllarda başta darbeci Kenan EVREN olmak üzere tüm 

darbecilerin, darbe girişimcilerinin isimlerini ilimizin cadde, sokak ve meydanlarından 

kaldırmıştır. Bugün 12 Eylül darbesinin 41. yılında elimizde böyle bir ayıpların kalmaması 

için 28 Şubat darbe girişimcilerinden “Çevik Bir” isminin hâlâ Buca ilçemizde yaşatılması 
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ayıbımızdır. Ülkemizde darbe girişimcilerinin isimlerinin cadde, meydan ve mahallelere 

verilerek ya da hâlâ yaşatılarak ödüllendirmek İzmir gibi demokrasinin beşiği olan 

kentimize yakışmayacaktır. Bundan dolayı Büyükşehir belediyesi 5216 ve 5393 sayılı 

Kanunların ilgili maddeleri gereğince darbe girişimcisi “Çevik Bir” adının kaldırılarak 

yerine Buca eski Belediye Başkanlarından veya eski Bakanlardan veya Milletvekillerinden 

bir isim verilmesini saygılarımızla Meclisimize öneriyoruz. (Hüsnü BOZTEPE, Hakan 

YILDIZ, Özgür HIZAL, Burçin Kevser, TOURCHIAN, İsa NEZİR, Mustafa SOLMAZ, 

Mehmet PINAR, Salahattin ŞAHİN, Fikret MISIRLI. E.355158) 

BAġKAN:  Evet, evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Gündeme alınsın, Hukuk Komisyonuna 

gönderilsin. 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, Önergenin Gündeme alınmasını ve Hukuk Komisyonuna… 

Buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli ArkadaĢlar, Önergeyle ilgili… Biz aslında burayla ilgili 

geçmiĢte de Buca Belediyesi’nden arkadaĢlarımız verdi, “Gazi Mustafa Kemal Atatürk” 

ismini de önermiĢ. Fakat bu meydanı çok ben… Biz, bizimle de ismi, ismine çok küçük 

geleceği için buraya biz ilaveten “Aziz KOCAOĞLU” ismi verilebilir, “Demokrasi Meydanı” 

verilebilir. Buca’da Belediye BaĢkanlığı yapmıĢ, Bakanlık yapmıĢ iĢte “Yüksel ÇAKMUR” 

da Bakanlık yapmıĢ, “IĢılay SAYGIN” Hanımefendi Allah rahmet eylesin yaptı, gene “Cemil 

ġEBOY” yaptı, geçmiĢte birçok ve hemen hemen bütün Belediye BaĢkanlığı yapan 

arkadaĢlarımızın çoğunluğu Cumhuriyet Halk Partili. Herhangi bu… Bu isimlerden birisi de 

verilebilir. Ama “Aziz KOCAOĞLU” ismi de verilebilir. 

BAġKAN:  Doğru. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bunu da eklemek istemiĢtik, saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: Tamam. Değerli ArkadaĢlar 3 no’lu Yazılı Önergenin kabulünü, Gündeme 

alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. BaĢka? 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığına. Ülkemizdeki ölümle ilgili iş ve 

işlemler, Mezarlık Yerlerinin İnşaası İle Cenaze Nakil Ve Defin İşlemleri Hakkında 

Yönetmelik çerçevesinde ilgili kurumlarca yürütülmektedir. Umumi Hıfzıssıhha Kanunun 

onuncu bap 216. maddesinde Defin Ruhsatiyeleri Belediye Tabipleri Toplum Sağlığı 

Merkezleri Tabipleri ile Aile Hekimleri tarafından mevtanın muayenesinden sonra verilir 

ve bu ruhsatiyelerin yerleşim yeri bazında hangi tabipler tarafından verileceği, Türkiye 

Halk Sağlığı Kurumu tarafından belirlenir. Ölümüne sebep olan hastalık esansında tedavi 

eden tabibin verdiği ruhsatname resmi tabipler tarafından tasdik edilmek şartıyla 

muteberdir demektedir. Sağlık Bakanlığı Halk Sağlığı Genel Müdürlüğünün 2021/7 

Genelgesinde ölüm sağlık kurumları dışında (ev, otel, yurt gibi toplu yaşam alanları, 

bakımevleri, iş yerleri vb) gerçekleşmiş ise Ölüm Belgesi düzenleme ile ilgili işlemler 

Belediye Hekimlerinin Asli Görevi olduğundan Belediye Hekimleri tarafından (Belediyenin 

sözleşmesi ile hizmet aldığı hekimler Belediye Hekimi olarak değerlendirilir.) yerine 

getirilir. İzmir Büyükşehir Belediyesi olarak gerek Belediye Hastanesi gerek evde bakım 

hizmetleri ve ölüm sonrasında hizmetlerde olduğu gibi ölüm anında da vatandaşlarımızın 

yanında olmamız gerektiğini düşünüyoruz. Bu minvalde sağlık kurumları dışındaki 

ölümlerde ölü gömme izni için gerekli defin ruhsatlarının Büyük şehir Belediyemiz 

tarafından yürütülmesini arz ve talep ederiz. (Metin YAŞAR, Fikret MISIRLI, Erol 

ÇOMAK, Ali GÖNEN. E.355193) 

BAġKAN:  Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, Gündeme alınmasını öneriyoruz. Hukuk – Çevre 

ve Sağlık ve Sosyal Hizmetler Komisyonlarına gönderilsin. 
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BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, 4 No’lu Önergenin Gündeme alınmasını oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Hukuk – Çevre ve Sağlık - Sosyal Hizmetler Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

Buyurun. BaĢka var mı? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler.) Yok. Sizde var mı?  

SALONDAN: Yok BaĢkan’ım. 

 

IV. MĠLLĠYETÇĠ HAREKET PARTĠSĠ MENSUBU MECLĠS ÜYESĠ OSMAN 

MERT’ĠN MECLĠS ÜYELĠĞĠNDEN ĠSTĠFA ETMESĠ NEDENĠYLE BOġALAN 

AVRUPA BĠRLĠĞĠ VE DIġ ĠLĠġKĠLER KOMĠSYONU ÜYELĠĞĠNE SEÇĠM 

YAPILMASI  

BAġKAN: Peki, Değerli ArkadaĢlar, Gündemimizin IV. baĢlığı Osman MERT’in Meclis 

Üyeliğinden Ġstifa Etmesi Nedeniyle BoĢalan Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonu 

Meclis Üyeliğine Seçim Yapılması. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim? Evet, buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Salahattin ġAHĠN ismini öneriyoruz, Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Salahattin ġAHĠN. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur. 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, Salahattin ġAHĠN arkadaĢımıza yeni görevinde, kalan süreyi 

tamamlamak üzere yeni görevinde baĢarılar diliyoruz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oyluyoruz BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

Hayırlı olsun Salahattin Bey. 

 

V. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI 

GÖREVLERE ATANAN PERSONELLERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN:  Evet, V. BaĢlığımıza geçiyoruz. BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Tarafından Üst 

Unvana Görevlere Atanan Personele ĠliĢkin Bilgilendirme. Buyurun. Okuyoruz. 

DİVAN KÂTİBİ: 23 Temmuz 2004 tarih ve 25531 sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak 

yürürlüğe giren 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 22‟nci maddesinde 

"Büyükşehir Belediyesi personeli Büyükşehir Belediye Başkanı tarafından atanır. 

Personelden müdür ve üstü ünvanlı olanlar ilk toplantıda Büyükşehir Belediye Meclisinin 

bilgisine sunulur." denilmektedir. Bu nedenle; 657 sayılı Devlet Memurları Kanununun 

76., 71., 68/B maddeleri ile 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 18/i maddesi 

gereği; Deprem ve Zemin İnceleme Şube Müdürlüğü Şehir Plancısı kadrosunda bulunan 

Banu DAYANGAÇ 1‟inci derece Deprem Risk Yönetimi ve Kentsel İyileştirme Dairesi 

Başkanı; Bilgi İşlem Şube Müdürlüğü Fizikçi kadrosunda bulunan Ahmet Ata TEMİZ 

1‟inci derece Bilgi İşlem Dairesi Başkanı; İtfaiye Arama Kurtarma ve Afet İşleri Şube 

Müdürlüğü İtfaiye Eri kadrosunda bulunan İsmail DERSE 1‟inci derece İtfaiye Dairesi 

Başkanı; Zabıta Trafik Şube Müdürlüğü Zabıta Şube Müdürü kadrosunda bulunan 

Gökhan DACA 1‟inci derece Zabıta Dairesi Başkanı; Yapı İşleri Şube Müdürlüğü 

Mühendis kadrosunda bulunan Murat YENİGÜL 1‟inci derece Yapı İşleri Dairesi Başkanı 

kadrosuna atamaları yapılmıştır. Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir 

Büyükşehir Belediye Başkanı. (İnsan Kay. ve Eğt.Dai.Bşk.E.344843) 

BAġKAN:  Evet, teĢekkür ediyoruz bilgilendirdik. 
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VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: VI. baĢlığımız, BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi. Buyurun Nilay 

Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım ilk beĢ maddenin doğrudan oylanmasını 

öneriyoruz. 

BAġKAN:  Herhalde madde baĢlarıyla oylanmasını istiyorsunuz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, baĢlıklarıyla yüzden fazla konu var. 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, madde baĢlıkları okutarak oylatacağım. Salahattin Bey? 

Hakan Bey? Değerli ArkadaĢlar Gündem önceden dağıtılmıĢ olduğu için madde baĢlıkları 

okutarak oylama yapacağım. Oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, 6. maddede… 

BAġKAN:  Bir dakika ilk 5 madde dediniz. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet ilk 5 maddenin doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? Hakan Bey? Değerli ArkadaĢlar, Gündemimizdeki 1, 

2, 3, 4, 5 no’lu Önergelerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6. maddenin acil kaydıyla doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Burada 

bu seyahate iki Meclis Üyemiz de katılacak. AK Parti’den de bir Meclis Üyemiz, sadece AK 

Parti Gurubundan bir arkadaĢımızın ismine itiraz geldi. O da esasında Belediye Bütçemizden 

harcama yapılarak yapılan bir seyahat değil. Yüklenici firmanın tümüyle Protokol gereği 

yapmıĢ olduğu bir yükümlülük. Yüklenici firmanın temsilcisine bir itiraz var. Dolayısıyla 

Ģöyle diyelim; Kemeraltı Yönetim Pazarlama ve Organizasyon Hizmetleri Ticaret Anonim 

Şirketi Genel Müdürü Sergenç İNELER dışındaki tüm arkadaşların görevli olarak 

gönderilmesi noktasında öneride bulunmak durumundayız. Ġki Meclis Üyemiz de Bahar 

GÜRSUL ve Deniz BEKTAġ önerdiğimiz. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, bir söz talep edebilir miyiz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: Buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, öncelikle AK Parti adına Ġsmail EKEROĞLU ismini 

öneriyoruz seyahate. Diğer anlamda da burada itirazımız Ģu; gri pasaport…  

BAġKAN: EKEROĞLU… 

HAKAN YILDIZ: Ġsmail EKEROĞLU. Evet, buradaki itirazımız Ģu esasında; burada gri 

pasaport görevlendirmesi söz konusu. Doğal olarak geçtiğimiz günlerde de bu kamuoyunda 

farklı yerlerde tartıĢma konusu olmuĢtu. Bizim itirazımız Belediye personeli olmaması 

nedeniyle ve Meclis Üyesi olmaması nedeniyle Ģirket temsilcisinin bu gri pasaport listesinden 

çıkarılarak oylanmasını talep ediyoruz. Mesele bu Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, 6 no’lu Önergede Sayın Bahar GÜRSUL, Sayın Deniz 

BEKTAġ ve Sayın Ġsmail EKEROĞLU’nun heyete katılmalarını, Genel Müdür Sergenç 

ĠNELER’in gri görev pasaportu alınması hususunun gündem dıĢında bırakılmasını oylarınıza 

sunuyorum… 

HAKAN YILDIZ: Bir de Fikret Bey konuyla ilgili herhalde söz istiyor ama Grubumuzdan 

Sayın BaĢkan. 

BAġKAN:  Buyurun Fikret Bey. 

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Sayın Divan, Değerli Meclis Üyeleri, Sevgili 

Bürokratlarımız, Sayın Basınımız hepinize iyi akĢamlar diliyorum. BaĢkan’ım baĢka bir 

maddi hata yapılmasın diye söz aldım. Biz biraz önce söz konusu olan Nilay Hanım’ın ve 

bizim de Gündemimizde yazan Kemeraltı Yönetim Pazarlama ve Ticaret Anonim ġirketi’yle 

ilgili bizim UNESCO’yla ilgili iĢte geçici maddelerden asil olması için bir görev vermedik, 

böyle bir Protokol yapmadık. Biz Protokolümüzü Tarihi Kemeraltı ĠnĢaat Yatırım ve Ticaret 
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A.ġ.’yle yaptık. Dolayısıyla bu maddi hatanın düzeltilmesi, ki herhalde o isim öbür firmanın 

Genel Yönetim Kurulunda olduğu için ondan buna atıfta bulundular. Dolayısıyla bizim 

Protokolümüz Ģu an Meclis Gündemimizde olan kısımdaki bir firmayla bir Protokolümüz 

yok, teĢekkür ederim. 

BAġKAN:  Evet, bu maddi hatayı düzelterek oylatacağım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım… 

BAġKAN:  Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Esasında Kent Tarihi ve Tanıtım Daire BaĢkanlığı bana bu 

Önergenin ekindeki Protokolü gösterdi, ilgili maddeyi de gösterdi. Dolayısıyla zaten Gündem 

konusu olan Ģey bu yurt dıĢındaki seyahatin yapılması, isimlerin belirlenmesi. Biz Sergenç 

Bey’i dıĢında tuttuğumuz için hani burada maddi hata vardır ya da yoktur demek Ģu anda çok 

hani baĢka bir hataya sebebiyet verebilir. Sergenç Bey dıĢındaki sayılan isimlerin ve Meclis 

Üyelerimizin gönderilmesi noktasındaki değiĢiklikle doğrudan oylansın. 

BAġKAN:  Eğer varsa bir hata bir sonraki Mecliste düzeltiriz Fikret Bey. Değerli ArkadaĢlar, 

6 No’lu Önergenin Bahar GÜRSUL, Deniz BEKTAġ ve Ġsmail EKEROĞLU’nun 

isimleri dâhil edilerek, Sergenç ĠNELER’in gri pasaportu alınması hususu dıĢarıda 

bırakılarak kabulünü oylarınıza sunuyorum, kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 7. madde Hukuk Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? Değerli ArkadaĢlar, 7 no’lu 

Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 8?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Ġmar Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 8 no’lu Önergenin Hukuk – Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk -  Deprem ve Afet - Kentsel DönüĢüm - Kent Konseyi. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 9 no’lu Önergenin Hukuk - Deprem 

ve Afet – Kentsel DönüĢüm – Kent Konseyi Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 10, 11, 12, 13 Hukuk Komisyonu.  

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 10, 11, 12 ve 13 no’lu Önergelerin 

Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 13 ve 14 no’lu, pardon, 14 ve 15 no’lu 

Önergelerin Hukuk - Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 16. madde acil kaydıyla Hukuk - Bütçe - Çevre - Tarım Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 16 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Çevre ve Sağlık – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarına acil kaydıyla 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - Eğitim, Gençlik - Çevre. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 17 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - Denizcilik Komisyonu acil kaydıyla. 
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BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 18 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe - Deniz ve Kıyı Alanları Komisyonlarına havalesini acil kaydıyla havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - DıĢ ĠliĢkiler - Göç ve Uyum - Kent Konseyi. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 19 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler - Göç ve Uyum - Kent Konseyi Komisyonlarına 
havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 20 ve 21 Hukuk - Bütçe - ġirketler. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 20 ve 21 no’lu Önergelerin Hukuk – 

Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ederim, 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - Çevre Komisyonu acil kaydıyla. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 22 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe - Deprem Afet acil kaydıyla. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 23 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Deprem ve Afet Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 24 ve 25 Bütçe - UlaĢım Komisyonları acil kaydıyla. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 24 ve 25 no’lu Önergelerin Plan ve 

Bütçe – UlaĢım Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 26 no’lu Önergenin acil kaydıyla Plan 

ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 27? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe - UlaĢım - Esnaf - Tüketici Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 27 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – 

UlaĢım – Esnaf ve Meslek Odaları – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum, 28? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe - ġirketler Komisyonu acil kaydıyla. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 28 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – 

ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 29 no’lu Önergenin acil kaydıyla Plan 

ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Çevre ve Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 30 no’lu Önergenin Hukuk – Çevre 

ve Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 31? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - UlaĢım - Kooperatifler - ġirketler Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 31 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – UlaĢım – Kooperatifler – ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 32? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Kültür - Turizm - Aile Çocuk - Engelsiz Ġzmir - Toplumsal 

Cinsiyet - Tüketici ve Kent Konseyi Komisyonlarına. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? Değerli ArkadaĢlar, 32 no’lu 

Önergenin Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Turizm ve Fuarcılık – Aile 

ve Çocuk – Engelsiz Ġzmir – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Tüketiciyi Koruma – Kent 

Konseyi Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 33? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe Komisyonu acil kaydıyla. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 33 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 34? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe - Çevre Sağlık Komisyonları acil kaydıyla. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 34 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına acil kaydıyla havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 35. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 35 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 36? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 36, 37 Ġmar - UlaĢım Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 36 ve 37 no’lu Önergelerin Ġmar ve 

Bayındırlık – UlaĢım Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 38? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BeĢli Komisyon. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 38 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 39? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 39,40, 41 Ġmar Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 39, 40 ve 41 no’lu Önergelerin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 42, 43, 44 Ġmar ve Çevre Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 42, 43 ve 44 no’lu Önergelerin Ġmar 

ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 45? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 45 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 46? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 46, 47, 48, 49, 50 Ġmar ve Çevre Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 46, 47, 48, 49 ve 50 no’lu Önergelerin 

Çevre ve Sağlık - Ġmar ve Bayındırlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 51? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve UlaĢım Komisyonu. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 51 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – UlaĢım Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 52? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 
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BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 52 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 53? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Çevre ve Kültür Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 53 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına 
havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum, 54? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 54 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 55? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Kültür Komisyonu. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 55 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 56? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 56 ve 57 Ġmar Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 56 ve 57 no’lu Önergelerin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 58? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar - Kültür - Kentsel DönüĢüm Komisyonu. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 58 no’lu Önergenin Ġmar ve 

Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Kentsel DönüĢüm Komisyonlarına 
havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. Ek Gündemdeki Önergelerin GörüĢülmesine geçiyorum. Arada ne var? 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
 

VII. ĠYĠ PARTĠ MENSUBU MECLĠS ÜYESĠ HALĠL AKBULUTUN’UN ESNAF VE 

MESLEK ODALARI KOMĠSYONU ĠLE ġĠRKETLER KOMĠSYONU 

ÜYELĠĞĠNDEN ĠSTĠFASI NEDENĠYLE BOġALAN ÜYELĠKLERE SEÇĠM 

YAPILMASI 

BAġKAN: Evet. Ek Gündemdeki ĠYĠ Parti Mensubu Meclis Üyesi Halil AKBULUT’un 

Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonu ile ġirketler Komisyonu Üyeliğinden Ġstifası Nedeniyle 

BoĢalan Üyeliklere Seçimler Yapılması. Evet, buyurun. Mikrofonu alırsanız. 

KEMAL SEVĠNÇ: Halil Doğukan EROĞLU’nu ġirketler Komisyonuna. 

BAġKAN: Halil Doğukan. 

KEMAL SEVĠNÇ: EROĞLU. 

BAġKAN:  EROĞLU, evet. 

KEMAL SEVĠNÇ: Tarkan Fikret ÇALIK kardeĢimizi de Esnaf ve Meslek Odalarına.  

BAġKAN: Halil… 

KEMAL SEVĠNÇ: Doğukan EROĞLU. 

BAġKAN: Doğukan EROĞLU ġirketler Komisyonuna dediniz. Evet. 

KEMAL SEVĠNÇ: Tarkan Fikret ÇALIK, Esnaf ve Meslek Odaları. 

BAġKAN: Tamam. Değerli ArkadaĢlar, Halil Doğukan EROĞLU ArkadaĢımızın 

ġirketler Komisyonuna, Tarkan Fikret ÇALIK ArkadaĢımızın Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonuna görevlendirilmelerini oylarınıza sunuyorum… Efendim? (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Kalan süre içinde 

görevlendirilmelerini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Hayırlı olsun diyorum arkadaĢlarımıza.  
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VIII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet, diğer Önergelerin görüĢülmesine geçiyorum, Ek Gündemdeki,1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1 ve 2. maddeler acil kaydıyla Bütçe - Hukuk Komisyonları. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 1 ve 2 no’lu Ek Önergelerin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe ve Hukuk Komisyonu. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 3 no’lu Ek Önergenin Plan ve Bütçe – 

Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe - Hukuk - Kooperatifler. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 4 no’lu Ek Önergenin Plan ve Bütçe – 

Hukuk – Kooperatifler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe ve ġirketler. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 5 no’lu Ek Önergenin Plan ve Bütçe 

– ġirketler Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliğiyle kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6 ve 7 acil kaydıyla Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 6 ve 7 no’lu Ek Önergelerin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8, 9, 10, 11. maddeler Ġmar - Kentsel DönüĢüm - Deprem ve Afet 

Komisyonları. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 8, 9, 10 ve 11 no’lu Ek Önergelerin 

Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm – Deprem ve Afet Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. Gündemdeki Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi baĢlığına geçiyorum. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan çok özür dilerim. 

BAġKAN:  Buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Bu son dört attığımız “K Bölgeleri” bunları da acil kaydıyla. 

BAġKAN: Acil kaydıyla, acil kaydıyla, evet. 

HAKAN YILDIZ: GörüĢmemiz gerekir diye düĢünüyorum. 

BAġKAN:  Haklısınız. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam. 

BAġKAN:  Acil kaydıyla diye gönderiyoruz. 

HAKAN YILDIZ: Evet. 

 

IX. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN:  Evet, buyurun Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan’ım 1. madde Hukuk - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonundan oyçokluğuyla uygun görüĢülmüĢ. Plan ve Bütçe Komisyonunda da 

oybirliğiyle uygun görülmüĢ. AK Parti Grubunun görüĢüne göre oyçokluğu ya da oybirliği. 

BAġKAN:  Dinleyelim, buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, zaten Plan Bütçe’de de oyçokluğu talebimiz olmuĢ ama 

tabii karardan sonra bir değiĢiklik yapılamadığı için burada oybirliği kalmıĢ. Biz 

oyçokluğuyla geçmesinin… 
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BAġKAN:  Peki. Değerli ArkadaĢlar, 1 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği 

Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. maddede Komisyon çalıĢmasının henüz sonlanmadığını belirtmiĢ, 

Sokak Hayvanları Komisyonuna iadesini öneriyoruz.  

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar 2 no’lu Komisyon Raporunun Sokak Hayvanlarını 

Koruma Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 3. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3’ten 37’ye kadar 36 dâhil Komisyonlardan oybirliğiyle geçmiĢ, 

geldiği Ģekliyle oylansın. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, 3 no’lu Komisyon Raporundan 36 no’lu Komisyon 

Raporu dâhil Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 37? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 37. maddenin Ġmar Komisyonuna göre oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Evet Değerli ArkadaĢlar, 37 no’lu Komisyon 

Raporunun Ġmar ve Bayındırlık Komisyonunun Raporu doğrultusunda kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 38? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 38-49 arası, 49 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın, 

oybirliğiyle geçmiĢ hepsi. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 38’den 49 dâhil Komisyon 

Raporlarının Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 50? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 50, UlaĢım Komisyonuna göre oylansın. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 50 no’lu Komisyon Raporunun 

UlaĢım Komisyonumuzun görüĢü doğrultusunda oylanmasını oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 51? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 51-55, 55 dâhil Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın, oybirliğiyle. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 51, 52, 53, 54 ve 55 no’lu Komisyon 

Raporlarının Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği kabul edilmiĢtir. TeĢekkür… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) AnlaĢılmadı Taner Bey.  

SALONDAN: Biri oybirliğiyle uygun bulundu, biri bulunmadı. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğru, oybirliğiyle hepsi, evet… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tabii, doğru. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Aynen, kısmen kabul etmiĢ. 

BAġKAN: Evet, tamam. 

 

X. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON 

RAPORLARININ GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Peki, Ek Gündemdeki Komisyon Raporlarına geçiyorum, buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ek Gündemin 1. maddesi değiĢiklikle oyçokluğuyla uygun 

görülmüĢ, Hukuk - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları tarafından. Komisyondan geldiği 

Ģekliyle. 

BAġKAN:  Hakan Bey? Hakan Bey? 

HAKAN YILDIZ: Bizim Komisyon Üyelerimiz söz alacak Sayın BaĢkan. 

BAġKAN:  Buyurun efendim.  

ALĠ GÖNEN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Çok Kıymetli Hazırun hepinizi saygı 

ve sevgiyle selamlarım. Sayın BaĢkan’ım, bu konu Gündeme geldiğinde biz Esnaf 

Komisyonu BaĢkanımız ġerif BaĢkan’la da mütalaa etmiĢtik. Bu maalesef esnafımızın 
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yarayan bir kanası. Seyyar satıcılarla olan ilgi mevzuat geçmiĢ dönemlerde de bayağı baĢ 

ağrısı oldu. Çünkü esnafımız bir yerde kira veriyor. Vergi mükellefi yanında insanlar 

çalıĢtırıyor ama karĢısına bir seyyar satıcı geliyor ya da seyyar bir nokta oluĢturulduğunda ona 

rakip gibi olmuĢ oluyor. Dolayısıyla burada bir haksız kazanç da söz konusu. Ama bununla 

ilgili zaman zaman hatta ġeref BaĢkanımıza dedim; “Buna nasıl bakıyorsunuz?” dedim. O da 

“Ġlk baĢlarda sıcak bakmadığını.” söyledi ama sonraki düzenlemelerde önemli ölçüde bunların 

giderildiğine dair Ģeyler var, maddeler var. Ancak ben bununla ilgili Esnaf ve Sanatkârlar 

Birliği Komisyonu BaĢkanımız Sayın Zekeriya MUTLU’yla da bir görüĢme yaptım. O da… 

Beraber değerlendirdik. O da bazı çekincelerinin olduğunu, bu çekincelerini Komisyona 

ilettiğini ifade etti ve o iletilen çekincelerin bazıları Komisyonda karĢılık bulmuĢ ama mesela; 

açılacak noktalarda “Atıyorum bir çiçekçi olacak ama bu mümkün olduğunca mevcut sabit iĢ 

yerinin uzakta olması” Ģeklinde bir talebi var ya da mısır satıcısı, benzeri... Tabii bu izafi bir 

kavram. Ne kadar uzak, ne kadar yakın olacağıyla ilgili bir Ģey söylemek mümkün değil. 

BaĢkan’ım bir de biz bunlara eğer devamı gelecek olursa, bunun önünü de kesemeyebiliriz. 

ġöyle ki mesela; bugünlerde iĢte mısırcı, çiçekçi, kestaneciler için bu imkânı sağlıyoruz. Ama 

ileriki zamanlarda iĢte buzlu badem satıcısı, midyeci ya da taze fındık satıcıları da bizden 

böyle bir talepleri olursa nasıl karĢılık vereceğiz? Bunun önünü de alamayız. O bakımdan 

çekincelerimiz bu anlamda devam ediyor. Diğer taraftan da Yasası olmayan bir ticari faaliyeti 

meĢrulaĢtırmıĢ oluyoruz. Bunun da ileriki zamanlarda bazı sıkıntılar getirebileceğini 

düĢünüyoruz. Bu noktadan, bundan dolayı da biz oyçokluğu verdik Komisyonumuzda.  

BAġKAN:  Peki. 

ALĠ GÖNEN: Burada da öyle oy kullanacağız, teĢekkür ediyorum. 

BAġKAN:  Ben teĢekkür ediyorum. ġerif Bey buyurun. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Sayın BaĢkan’ım, Saygıdeğer Meclis Üyesi ArkadaĢlarım. Ali Bey, Ģöyle 

son toplantıya katılamadım, hastanedeydim. Bir konuda haklı, kendilerini aydınlatamadım bu 

konuda. Ama evrakı göndermiĢtik orada telefonla katıldım o toplantıya ve ben orada izah 

etmeye çalıĢtım ama burada seyyar satıcılıkla ilgili hiçbir Ģey yok. Seyyar satıcıları da 

meĢrulaĢtırmıyoruz. Neden? Biz bu Yönetmeliği Esnaf Odaları Birliği ve Çiçekçiler 

Odası’ndan da öneriler alarak ve biraz önce de, biraz sonra da söyleyeceğim zaten, 

katılımcılarla hem de ortak akılla yapılmıĢ bir Önerge. Burada seyyar satıcıların hiçbir 

kelimesi geçmiyor, seyyar satıcı yok. Ben… BaĢlığını da değiĢtirdik, isterseniz okuyayım 

sizlere; Geçici Süreli ĠĢgal Noktalarındaki Faaliyetlerin Düzenlenmesiyle Ġlgili Yönetmelik. 

Çok açık ve net. Yani burada hiçbir seyyar satıcı yok. Burada müracaatlar Ģöyle olacak, 

Belediyemize müracaatlar olacak, 70-80 nokta gibi bir pilot bölge seçildi. Burada Komisyon 

belirlendi. Bu Komisyon içerisinde çiçekçilerin yer belirlemesinde Odalar Birliği’nden bir 

temsilci var. Çiçekçiler Odası’nda da bir temsilci var. Yetmez. Bir de Esnaf Komisyonu’ndan 

bir temsilci var, yani ortak mutabakat var. Ben AK Parti’nin de bu konuda aslında aynı 

noktaya geleceğini tahmin ediyordum. Çünkü burada sizi çeliĢkiye düĢürecek hiçbir Ģey yok 

bu Yönetmelikte. Ben o anlamıyla oybirliğiyle bekliyordum. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Olabilir. Burada günümüzün sıkıntılı olan, 

en sıkıntılı olan iĢsizliğe BaĢkanımız, Tunç BaĢkanımız bir iĢ imkânı yaratmak için elinden 

gelen mücadeleyi vermiĢ. Ve bu da saygı görülür bir mücadele. Hiçbir kayıt dıĢı yok, herkeste 

Ģart var vergi dâhilinde. Vergiye müracaat edecekler, Esnaf Odalarına müracaat edecekler. 

Buralarda, ki kaçak hiçbir Ģey yok ve denetim altında, herkes tek tip giyinecek, efendime 

söyleyeyim, araçları tek tip olacak. Çiçekçiler Ģu an seyyar var zaten, bunları da kayıt altına 

almıĢ olacağız. Yani kenti de bir nebzede toparlamıĢ olacak bu Önerge. O anlamıyla ben 

sizlerden de buna katkı koymanızı bekliyor, saygılar sunuyorum, hayırlı olsun. Ġzmir’imize 

hayırlı olsun. BaĢkan’ım sözü bitirmeden önce ben Esnaf Komisyonuna yardımcı olan ĠYĠ 

Parti Grup BaĢkanımıza Kemal Bey’e, efendim Nilay Hanım’a, Hukuk Komisyonu 

BaĢkanımız Ufuk Bey’e, bu konuda Bürokrat ArkadaĢlarımıza, bunlarla birlikte yaptığımız 
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toplantılarda bize katkı koyan Esnaf Komisyonunun önüne gelirken tamamen olgunlaĢan bu 

Yönetmeliğe katkı koyan herkese çok teĢekkür ediyorum. Ġzmir’imize hayırlı olsun diyorum 

efendim. 

BAġKAN: Evet. Yani Ali Beyciğim gönül isterdi ki bütün bu kaygılarınızı gidermiĢ 

olabilelim ama anlaĢılan tam anlamıyla giderilememiĢ. Ben sadece Ģunu eklemek isterim; bu 

yeni bir adım, hakikaten bir izlemek lazım. Hani bunun önünü alamayız, kaygınız konusunda 

bunu söylemek isterim. Biz eğer bu uygulamadan yeterli bir beklediğimiz sonucu alamazsak 

bırakın geniĢletmeyi, durdurmak ihtimalimiz de söz konusu olabilir. Ama bu Esnaf Odamızla, 

Odalar Birlik BaĢkanımızla özellikle mutabakat içinde gelinen bir nokta oldu. Dilerim ki, bu 

kaygılarınız hayat bulmaz ve öngörüldüğü Ģekilde esnafımıza zarar vermeden devam eder. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Buyurun. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Efendim? 

HAKAN YILDIZ: Fikret Bey söz istiyor Komisyon Üyesi olarak. 

BAġKAN:  Buyurun Fikret Bey. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan’ım sadece bir katkım olsun diye bundan dolayı söz aldım. ġimdi 

biz 2464 sayılı Kanunun 52. ve 57. maddelerine göre bu vergi veya bununla ilgili olarak 

birtakım düzenlemeleri Kanunun dayanak maddelerinde geçici iĢgaliye veya harç olarak 

alıyoruz. Ancak biz Ģu an, bu maddelere aykırı olarak kalıcı hale getirip, biz bunu 

vergilendirmeye tabi tutmaya çalıĢıyoruz. Dolayısıyla, bizim BüyükĢehir Belediyesi veya 

BüyükĢehir Belediyelerinin Meclislerinin sadece Önerge ve Yönetmelik yaparken Kanunun 

yerine geçip, böyle bir yönetme ve Önerge ile kanun yapma yetkimiz yok. Dolayısıyla biz 

bunu aĢıp, Ģu an ki Ģeye muhalefetten böyle bir yetki kullanıyoruz. Bizim buradaki 

çekincemiz Ģu; bu tamamen devletin alması gereken bir karar ve bunun doğrultusunda biz 

Yönetmelikle Yönerge yapabiliriz. Bizim Ģu anki yapmaya çalıĢtığımız Ģey; bir dahaki sefere 

bir baĢka sektörlerin önünü açarak… Her ne kadar bu bir deneme de olsa bununla ilgili olarak 

farklı çekinceler çıkacaktır ortaya. Bunun dıĢındaki birtakım biraz önce Ali BaĢkan’ın dediği 

gibi talepler çıkacaktır ya da bu Protokole bağlı olarak insanlar kendine göre farklı iĢ kollarına 

gidebilir. Yani bu Protokol bizim Ģu an için alabileceğimiz bir karar değil ama tabii ki siz 

bunu takdir ediyorsanız, alıyorsanız… TeĢekkür ederim. 

ġERĠF SÜRÜCÜ:  BaĢkan’ım… 

BAġKAN:  Evet, kısaca bir Ģey söyleyin, evet.  

ġERĠF SÜRÜCÜ: Tabii Fikret Bey’in söylediğini hemen çürütecek bir Ģey; kalıcı değil, 

geçici süreli iĢgal bedeli diyor, geçici süreli. Yani bu kalıcı değil. Senin söylediğin Yasayı, 

söylediğin Yasayı da çok iyi biliyoruz, söylediğin konuyu da iyi biliyoruz. Burada sadece bu 

kalıcı değil, geçici süreli olduğu için zaten bunu uyguluyoruz. O açıdan Sayın BaĢkan’ım, 

hiçbir tereddüt yoktur aslında. 

BAġKAN:  Evet. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Olabilir Adalet ve Kalkınma Partisinin görüĢü bu olabilir, saygıyla 

karĢılarız. 

BAġKAN:  Biliyorum.  

ġERĠF SÜRÜCÜ: Biz bu kentin önünü ve insanların yatağa aç girmemesi için, çocukların 

yatağa aç girmemesi için iĢ imkânı yaratıyorsunuz, bu anlamıyla da sizi saygıyla 

selamlıyorum. 

BAġKAN:  Peki, Değerli ArkadaĢlar Komisyon Raporu… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… Sayın BaĢkan, çok kısa. 

BAġKAN:  Buyurun, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Söz almak istiyorum bu konuyla ilgili. 

BAġKAN:  Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Heyeti hepinizi saygı ve hürmetle 

selamlıyorum. Tabii yine bu konuyla alakalı isminin değiĢtirilmesi, farklı isimlerin telaffuz 
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edilmesi vesaire falan bu esasında çok da doğru ve gerçekçi Ģeyler değil. Burada seyyar 

satıcılığın, illegal olan bir seyyar satıcılığın legal hale getirilme çabasından baĢka hiçbir Ģey 

değil. Yoksa hiç birbirimizi kandırmayalım. Ġsmi değiĢmiĢ, ismi iĢgalci olmuĢ. ĠĢgal harcı 

yatırılacakmıĢ vesaire vesaire. O zaman bunun içerisine bugün kafelerden alınan resmi iĢgal 

harcını da bunun içerisine mi ekleyeceğiz? O da bir soru iĢareti. ġimdi burada baĢka bir konu 

meseleyi ajite etmenin bir anlamı yok. Elbette ki Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı, bir 

kentteki, bir Ģehirdeki her türlü hususla ilgilenecek, baĢta iĢsizlik olmak üzere. Ama bunun 

için ne yapması gerekiyor? Bunun için bu Ģehrin elbette ki önünü açması gerekiyor. Tunç 

SOYER, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı göreve baĢladığında bir vizyonla göreve baĢladı 

ve Ģunu söyledi; “Biz Ġzmir’i bir dünya kenti yapacağız.” dedi. Bu haliyle mi dünya kenti 

yapacağız? Bu Ģekliyle mi dünya kenti yapacağız? ġimdi çıkıp bir deneyelim olmazsa 

vazgeçeriz. Ġzmir bir deneme tahtası mı? Deneme yanılma yöntemiyle mi biz bu Ģehri 

yöneteceğiz? Bu ne kadar doğru bir yönetim anlayıĢı, yönetim Ģekli? Kaldı ki, kaldı ki 

hepimiz Ġzmirliyiz, hepimiz çok uzun süredir bu Ģehirde yaĢıyoruz, hepimiz inĢallah çok uzun 

süre daha bu Ģehirde yaĢayacağız. GeçmiĢte, büfelerle ilgili çıkan hadiseleri hepimiz 

biliyoruz. Siz, bir hançer sapladınız Ģehrin böğrüne, kalbine, büfeleri getirdiniz. ġimdi ikinci 

bir hançeri saplıyorsunuz, seyyar satıcıları ve bunu da ajite ederek, masumlaĢtırarak yasal hale 

getiriyorsunuz. ġimdi bir Komisyon kurdunuz, biz bunu daha önceki toplantıda da dile 

getirmiĢtik bu konu gündeme geldiğinde. Bu Komisyonun içerisinde Daire BaĢkanlıklarından 

arkadaĢlarımız olacak Bürokrat ArkadaĢlarımız ve bunlardan bir tanesi de kim? Zabıta Daire 

BaĢkanlığından. Zabıta ne yapacak arkadaĢlar? Zabıta bir taraftan seyyar satıcılarla mücadele 

edecek, bir sokağın caddenin bir tarafında onlar için koĢturacak, öbür taraftan da hangi 

caddeye, hangi sokağa, hangi mahalleye seyyar satıcı noktası konulacağını belirleyecek.                

“Bu ne perhiz, bu ne lahana turĢusu” derler arkadaĢlar. Böyle bir Ģey olmaz, böyle bir Ģey 

olmaz. Bunu siz de çok iyi biliyorsunuz. ĠĢin esasına bakalım. Yoksa meseleyi yumuĢatarak, 

ajite ederek bu Ģekilde çözemezsiniz, saygılar sunuyorum. 

BAġKAN:  Evet teĢekkür ediyoruz. Mustafa Bey buyurun. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Ģimdi Gündemdeki 

konuĢtuğumuz ve Ġzmir’in önemli problemlerinden bir tanesi olan bir madde üzerinde mütalaa 

yaparken Sayın AK Parti Grup BaĢkan Vekili ArkadaĢımız, oradan bir genellemeyle yola 

çıktı. Eğer Ġzmir’in bir Dünya Kenti Vizyonu ile yönetilip yönetilmediğini test etmek 

istiyorsanız, daha iki gün önce biten Dünya Kültür Zirvesi’ndeki görüĢmelere, oradaki 

sonuçlara, yerli ve dıĢarıdan gelen, ülkemizin içinden ve dıĢarıdan gelen birçok önemli 

katılımcının yerel yönetimlerde, ülkelerinde ciddi paylaĢımlar ve görevler üstlenmiĢ 

katılımcıların söylediklerine bakmak gerekir. Ortaya konan vizyona bakmak gerekir. Bu 

Ģehrin bir dünya kenti vizyonu eğer test edilecekse, Sayın Tunç SOYER’in ortaya koyduğu, 

özellikle BirleĢmiĢ Milletlerin, genel olarak da stratejik plan vaziyetinde ortaya koyduğu 17 

maddenin ve üzerine bizim Ġzmir’in kendi özelliklerini de içine kattığımız 10 stratejik hedefle 

gittiği, gideceği, Ġzmir’i nasıl bir marka kent haline getireceğimizin belgeleriyle biraz geriye 

dönüp bakabiliriz. Hakeza Türkiye Cumhuriyeti tarihinin, bu yıl Belediyelere baktığımızda en 

büyüğü, hatta tüm yerler bakımından da çok ciddi bir büyüklüğe sahip 1 milyar 80 milyon 

Euro’luk Buca Metrosu’yla onun ihalesinin tamamlanmasıyla, Ġzmir’i ulaĢımda hangi 

boyutlara, hangi dünya kentleriyle yarıĢabilir? Hangi dünya kentleriyle kıyaslanabilir boyuta 

getirdiğini de görebiliriz. Hakeza biraz daha bakarsanız iĢte Karabağlar-Gaziemir Metrosu, 

proje bazında ihaleye çıkılmıĢ olan KemalpaĢa Metrosu, Çiğli Tramvayı ve yakın bir zamanda 

bitecek olan Narlıdere Metrosu’yla hangi plan ve hangi vizyonla bu kenti nereye taĢımak 

istediğimizi ortaya koyan belgelerle bunu görebiliriz. Hakeza körfezin yüzülebilir bir körfez 

olduğunu… 

BAġKAN:  Gündemden uzaklaĢmayalım. 

MUSTAFA ÖZUSLU: BaĢkan’ım… 
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BAġKAN:  Evet. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Önemli çünkü Ģundan dolayı önemli… 

BAġKAN:  Tamam. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Yani yönetimimize itham edilen bir nokta vardı, onu söylemeye 

çalıĢıyorum. Dolayısıyla, bütün bu düzenlemeler içinde ekteki Gündem Maddesiyle, 

konuĢtuğumuz Gündem Maddesine ithafen söylüyorum, orada da bugün, Ġzmir’in gerçeği 

olan bakın, gidin, sahilde mısır satan, kestane satan, çiçek satan insanları göreceksiniz. 

Bunların düzenlenmesi, bunların kayıt ve kuyut alınması ve örgütlenmesi ve Meslek 

Odaları’yla birlikte değerlendirilerek, vergi vererek, aĢ’ıyla, iĢiyle, onuruyla çalıĢan 

vatandaĢlar haline getirilmesi konusundaki bu desteğin, bu derece küçük görünmesi, bu 

derece hafife alınmasını dolayısıyla esefle karĢılıyorum. TeĢekkür ediyorum. 

BAġKAN:  TeĢekkür ediyoruz. Nilay Hanım buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, esasında bu konuda da gene abartıldığını 

düĢünüyorum ve yanlıĢ bir algı yaratılmaya çalıĢıldığını düĢünüyorum. Seyyarla ilgili bir 

düzenleme değil artık bu. Az önce Fikret Bey de söyledi; 2464 sayılı Yasa Belediye Gelirleri 

Yasasıdır ve orada da iĢgal harcı düzenlenmiĢtir. Bir kere bugün seyyarlardan kaçak çok fazla 

çalıĢan insan var ve zabıta elbette bu insanları denetimle yükümlü. Eğer iĢgal harcı 

ödemiyorsa zaten izin verilmiyor hiçbir Ģekilde. Dolayısıyla, iĢgal harcı almak bir kere kamu 

yararına olan bir düzenleme. ĠĢgal kavramı, bizim hukuk kavramımızda da düzenlenmiĢ bir 

kavram. Biz burada asla ve asla haddimizi aĢarak Belediye Meclisi’nin yetkisinin üstüne 

çıkmıĢ değiliz. Geçici iĢgal faaliyetlerinin düzenlenmesine dair bir Yönerge hazırladık. 

Kimsenin endiĢesi olmasın. Çok güzel bir kent görecekler. TeĢekkürler. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, 1 no’lu Ek Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği 

Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2, 3 ve 4. maddeler Hukuk Komisyonuna göre oylansın. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 2, 3 ve 4 no’lu Ek Komisyon 

Raporlarının Hukuk Komisyonundan geldiği Ģekliyle… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Hukuk Komisyonu. 

BAġKAN: Kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5 ve 6 Komisyonlardan oybirliğiyle gelmiĢ, geldiği Ģekliyle. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 5 ve 6 no’lu Ek Komisyon 

Raporlarının Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 7. madde de Çevre ve Sağlık Komisyonuna göre... 

BAġKAN:  Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 7 no’lu Ek Komisyon Raporunun 

Çevre ve Sağlık Komisyonundan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8. madde Komisyondan oybirliğiyle geçmiĢ, geldiği Ģekliyle. 

BAġKAN: Hakan Bey? Salahattin Bey? Kemal Bey? 8 no’lu Ek Komisyon Raporunun 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

 

XI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar, Gündemimizin sonunda Gündem DıĢı KonuĢma Talebinde 

bulunan arkadaĢım var mı? Buyurun Aybars Bey. 

AYBARS YILDIRIM: Sayın BaĢkan’ım, Değerli Meclis. Bizler, sizlerin de 

görevlendirmesiyle 6, 7, 8 ve 9 Eylül tarihlerinde Velocity 2021 Lizbon adında dünyanın en 

büyük bisiklet konferansına katıldık. Bu konferansta bisiklet paylaĢımından, ulaĢım eĢitliğine, 
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bisiklet hareketliliğinin tüm alanlarında toplantılar yapıldı. 45 ülkeden 750 katılımcının 

bulunduğu bu dev organizasyonda bizler de Ġzmir olarak hazır bulunduk. Bisiklet paylaĢım 

çeĢitliliği, taktiksel planlama ilkeleri, micro mobility denilen mikro ulaĢım sistemi, iklimsel 

aksiyonlar, kargo bisiklet potansiyeli, okula, iĢe ulaĢımın desteklemesi, bisiklet turizminde 

yükseliĢ, araç park altyapıları, arabadan uzak yaĢam, pedallayan Ģehir inĢa etmek, sağlık için 

pedallamak, bisikletin diğer ulaĢım modellerine entegrasyonu gibi birçok konuda “Ġyi Data Ġyi 

Politika” Ģiarıyla çalıĢan bir sistemi herkes tartıĢtı, konuĢtu. Dört gün boyunca, sabah öğle… 

Sabah öğlen arasında iki oturum sekiz sahne, öğleden sonra yine iki oturum sekiz sahne 

olmak üzere çok yoğun bir program altında, çok güzel bilgiler edindik ve katılımda bulunduk. 

Ġzmir olarak da, bir Ġzmir’i tanıtan bir sunum yaptık. Bu sunumda da Ġzmir’deki Bisikletli 

UlaĢım Ağı ve onun bizim diğer ulaĢım araçlarımıza entegrasyonunu anlatan bir sunumdu bu. 

Ġlginç olan diğer Amsterdam, Berlin, Kopenhag, Ljubljana gibi ve Paris gibi Ģehirler de aynı 

tanıtımları yaptılar. Evet, onların çok gerisindeydik ama tanıĢtığımız Lizbon Belediye 

Temsilcisi Bay MĠGUEL’in sürpriz bir açıklaması oldu, “sizi” dedi “yakından takip 

ediyoruz.” dedi . 

BAġKAN:  Evet. 

AYBARS YILDIRIM: “Belediye BaĢkanınızı izliyoruz.” dedi, “Onun sporcu kiĢiliğini de 

tanıyoruz.” dedi ve bizim de yarı maraton bitiren Belediye BaĢkanımız olduğu için ayrıca 

gurur da duydum tabii… Bu arada ve keyif aldık bu sohbetten. 

BAġKAN:  Evet. 

AYBARS YILDIRIM: Ve bir sonraki sene Ljubljana’da yapılan, yapılacak olan ECF yani 

Avrupa Bisiklet Federasyonu’nun Bayrak DeğiĢimini izlediğimiz ve bir sonraki sene de 

Ljubljana’da yapılacak olan toplantıyı da merakla bekliyoruz ve önümüzdeki Meclis’te de 

sizden ricamız bu toplantının detaylarını… 

BAġKAN:  Evet. 

AYBARS YILDIRIM: Kısa bir sunum halinde değerli Meclise sunup… 

BAġKAN:  Çok iyi olur. 

AYBARS YILDIRIM: Bu Vizyon Belediyeciliğinin neresinde olduğumuzu, nereye varmak 

istediğimizi Bürokrat ArkadaĢlarımızla beraber bir hazırlık sonucu sizlere de sunmak 

istiyoruz, saygılarımızla. 

BAġKAN:  TeĢekkür ediyorum, ben aslında açılıĢta söyleyecektim, atladım zannediyorum. 

Bu bizim zirvemize iĢte 65 ülkeden 864 katılımcı oldu çok kıymetli ama iki önemli kıymetli 

katılımcımız da Kültür ve Turizm Bakanımız açılıĢ oturumunda bizimle beraberdi ve Konya 

Belediye BaĢkanımız yine açılıĢ oturumunda bizimle beraberdi. Onlara da huzurlarınızda 

buradan teĢekkür etmiĢ olalım. Suat Bey buyurun. Evet. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Sayın BaĢkan’ım, ben genellikle asık suratla konuĢtum hep 

bu Mecliste. Çünkü eleĢtirel konuĢma yaptım genellikle. Evet ama bu sefer gülerek baĢladım 

konuĢmama. Çünkü çok sıkıntılı bir periyottan sonra Eylül ayına çok iyi baĢladık çünkü. Ġlki 

bir heykel açtık, anıt heykel açtık; Tıbbiyeli Hikmet Heykeli. Yurtsever hekimliğin simgesi ve 

de 4 Eylül’de açtık, Sivas Kongresi’nin 19 yaĢındaki Deli Adamı, Mustafa Kemal PaĢa’ya 

kafa tutan ondan sonra da onun tarafından yanakları öpülen adamı. Tıbbiyeli Hikmet’in 

heykeli. Gerçekten katılım fena değildi ama asıl Türkiye’de yankı yaptı bu heykelin açılıĢı. 

Ġkinci olay; tabii Ģey, fuarın açılıĢıydı. Burada üç önemli kültürel Ģey görüyorum, bu son 15 

günde olan. Birisi; yurtseverliğin simgesi olan Tıbbiyeli Hikmet çevresinde bir yurtseverlik 

kültürünün altının çizilmesi. Ġkincisi; fuarın açılması… Ve o çok baĢarılı bir fuar dönemi 

geçirdik. Açılmasıyla birlikte halk kültürünü öne çıkaran bir fuarın açılmıĢ olması ve herkesin 

mutlu olması. Çok ilginçtir epey dolaĢtım. Zaten kültür zirvesi dolayısıyla hep buradaydık 

ama fuarı da dolaĢıyordum, gençler çok fazlaydı. Yani bunu… Ve bazılarıyla sohbet ettim. 

Hatta bir yerden gürültü geliyordu yahu dedim; “Çok gürültülü değil mi?” “Yok” dedi çocuk, 

8 yaĢında çocuk, “Biz böyle istiyoruz amca” dedi bana. Yani o Z KuĢağını içine alan bir fuar 
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anlayıĢıyla açılmıĢtı. Düzenleyenlere herkese çok teĢekkür ediyoruz. Hele de Genel Sekreter 

Yardımcılarız burada, Genel Sekreterimiz yok ama hepsine çok teĢekkür ediyoruz. Fakat 

benim asıl altını çizmem gereken Kültür Zirvesi. 9-11 Eylül’de olan bu zirve, gerçekleĢen bu 

zirveden çok Ģey öğrendim. Çok Ģey de… Çok Ģeyin farkına vardım. ġimdi bir defa bu 

zirve… Yani benim ağzımdan değil ama yanımdaki Ġtalyan’ın ağzından söyleyeyim “ben” 

dedi, Milano’dan gelmiĢ, en son ki yemekte yanıma oturmuĢtu, “Ben” dedi bütün zirvelere 

katıldım, Dünya Belediyeler Birliği’nin Kültür Zirvesi bu. “Hepsine katıldım. Jeju vardı, 

Bilbao’ya gittim, arkasından Buenos Aires’e gittim ve buraya geldim.” dedi. “Emin ol ki” 

dedi “En iyisi buydu.” Ben dedim ki; “ġaka yapıyorsun” yani “ben varım diye herhalde 

söylüyorsun.” Tabii o, buna karĢı vallahi billahi demedi de “inan ki” dedi “Böyle, buna 

inanarak söylüyorum.” dedi. Orada bu zirvede ben bir Ģey öğrendim. Hele Cittaslow 

oturumunu dinlerken siz de sürpriz yapıp geldiniz oraya, ki programda yoktunuz siz ve iyi ki 

de orayı dinlemiĢim çünkü Cittaslow’un bir yavaĢ Ģehir anlamına gelmediğini öğrendim. 

Daha doğrusu artık perspektifin büyüdüğü ortamda, artık büyükĢehirlerin de Cittaslow 

olabildiği ortamda bunun bir yavaĢ Ģehir olmadığını, uyumlu yaĢamın, güzel yaĢamın, sağlıklı 

yaĢamın sağlandığı Ģehir anlamına geldiğini öğrendim ve o zaman kültürle Cittaslow’u daha 

iyi birleĢtirdim. Nitekim orada konuĢmayı yapan BaĢkan, BaĢkan mıydı Sayın BaĢkan’ım? 

BAġKAN:  Genel Sekreter. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Genel Sekreterdi değil mi? Cittaslow’un Genel Sekreterinin 

söylediklerinden anladım ki, bu Hakan Bey’in de bilgisi olsun diye söylüyorum. Biz bir 

numaraymıĢız, bizden sonra Brüksel gelecekmiĢ, bizden sonra Barselona gelecekmiĢ. 

TakılmıĢlar peĢimize onlar da Cittaslow Büyük Kent olmak için ve bu tabii gurur verici. Hele 

de orada sizin araya girerek yaptığınız açıklamalar gerçekten çok doyurucu ve çok net 

mesajlardı ve inandırıcıydı. Sanıyorum orada da herkes mutlu olmuĢtur o oturumu izleyen. 

Hakikaten çok güzeldi, sonuç bildirgesi de zaten Ģeye damga vurmuĢ gibiydi, oturumun… 

Bundan sonraki kültürel etkinliklere damga vurmuĢ gibiydi. Çok, herhalde çok güzel oldu. 

BAġKAN:  Evet. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Yani herkesin çok mutlu olduğu ama burada tabii 

kahramanları unutmamak gerek Sayın BaĢkan’ım. Gerçekten baĢta Genel Sekreterimiz, ki çok 

eleĢtirdiğim insanlardır bunlar, Genel Sekreter Yardımcılarımız, çok eleĢtirmiĢimdir. Fakat 

gerçekten bu Cittaslow, Ģey Cittaslow diyorum… 

BAġKAN:  Kültür Zirvesi. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: UCLG Zirvesinde, Kültür Zirvesinde gerçekten çok baĢarılı 

oldular. Daire BaĢkanlarımız, Efe Bey, Efe ORUÇ gece gündüz çalıĢtı, iĢte DıĢ ĠliĢkiler Daire 

BaĢkanımız ve Ġcra Kurulu Sekreteri olan Gökçe Hanım gerçekten canla baĢla çalıĢtılar. Daha 

isim saymayayım. Genel Sekreterlerimiz ama asıl tabii ki Genel Sekreter Yardımcılarımız 

müthiĢler. 

BAġKAN:  Evet. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Bu kahramanlar çok önemliydi. 

BAġKAN:  Peki. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Çok güzel bir zirveydi. Gerçekten keĢke herkes… 

BAġKAN:  Evet. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Katılıp da bir Ģeyleri kenarından görebilseydi. Çok teĢekkür 

ediyoruz bu zirve için… 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar… 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Sağ olun. 

BAġKAN:  Evet, buyurun efendim. Mikrofonu… 

ALĠ AYYILDIZ: Sayın BaĢkan’ım, Sayın Meclis, Tire Organize Sanayi Bölgesinin 

yöneticilerinin ve fabrikaların bir talebi var. Buradaki üretim yapan fabrikalarımız Ġtfaiye 

Dairesi BaĢkanlığına baĢvurup, yangın raporlarını almasıyla alakalı, uygunluk belgesi 



4 4  
 

 
 

almasıyla alakalı ciddi sıkıntılar olduğunu belirttiler, bir rapor sundular. Bu raporu size 

toplantı sonrasında vereceğim. Çok geç sürede bu raporların geldiği… 

BAġKAN:  Evet. 

ALĠ AYYILDIZ: Farklı uygulamaların yapıldığı konusunda, görev bölgesinin çok geniĢ ve 

az elemanının bulunduğu konusunda sıkıntı var.  

BAġKAN: Toplantı öncesinde bilgi notu geldi, görevlendirdik arkadaĢlarımızı, Genel 

Sekreter Yardımcımız Yıldız Hanım da konuya vakıf oldu. Yarından itibaren herhalde bütün 

arkadaĢlar orada görev yapacaklar. Evet, teĢekkür ediyorum. 

ALĠ AYYILDIZ: Evet size ileteyim BaĢkan’ım toplantı sonu, teĢekkür ederim. 

BAġKAN:  TeĢekkür ediyorum. Buyurun Hüsnü Bey. 

HÜSNÜ BOZTEPE: BaĢkan’ım, izin verirseniz kürsüye çıkayım. Değerli ArkadaĢlar, 

hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Biraz önce hem Suat Hocamla, Sayın Bakanımız ve Aybars 

KardeĢimizi yaptığı konuĢmalardan dolayı tebrik ediyorum, kendileri çok güzel bir reklam 

sundular. Kötü bir filmin güzel bir reklamıydı. Ben 5-6 konu baĢlıklarıyla kısa kısa hem 

Meclisimizi ilgilendiren, hem çalıĢmamızla ilgili bazı konular söylemek istiyorum. Ġlk önce 

Değerli ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan’ım siz de görüyorsunuz ki Meclis’te Ģu anda salonumuz 

bomboĢ. Hele siz olmadığınız zamanlar 15 kiĢiyle 20 kiĢiyle Meclis neredeyse bitiyor. Bu 

geçmiĢ yıllarda da vardı ama bu kadar çok olmuyordu. Belediye BaĢkanlarımızın bazıları  

burada, birçoğu yok, sorun değil. Siz de zaten 10 yıl boyunca Belediye BaĢkanlığı yaptığınız 

dönemde de sanırım 3-4 kere katılmıĢtınız. Bu Ģekilde ben hakikaten üzülüyorum. Bugüne 

kadar da bir kez Meclis’ten erkenden ayrıldım, bir 15-20 dakika önce ayrıldım. Onda da 

kendimi çok kötü hissetim. Bundan dolayı Sayın BaĢkan’ım, hem Grubunuza, biz de kendi 

Grubumuza söylüyoruz. Gene bizim Grubumuz fena değil ama Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubu demin tamamıyla boĢalttı. Bu arada Genel Sekreterimiz de galiba ufak bir operasyon 

geçirmiĢ, kendisine buradan geçmiĢ olsun dileklerimi söylüyorum. Evet, Sayın BaĢkan’ım,  

MaviĢehir Projesi’yle ilgili bu sahil düzenlemesiyle ilgili ben size Ģuradan bir tane resim 

göstereyim. Değerli ArkadaĢlar, MaviĢehir’i hepiniz biliyorsunuz Denizkent Restoran’ın 

olduğu yerde, orasını yıllarca su basmıyordu ama nedense geçen yıl büyük bir su baskını oldu. 

Sanırım orada daha önceki yapılan pompayla ilgili bir arızadan dolayı MaviĢehir’i su bastı. 

ġimdi burada arkadaĢlar, 9 basamakla yukarı çıkıyoruz. Yani denizin önüne büyük bir set 

yaptık. Burada inĢaat mühendisleri arkadaĢlarımız, bu iĢi bilen arkadaĢlarımız var. Bu Ģekilde 

eğer ki su baskınlarını biz koruyacaksak ve bu projeyi defalarca öveceksek, o zaman biz 

körfezin kirliliğiyle ilgili körfezi dolduralım. Körfezdeki, bundan sonraki kokudan da 

kurtulmuĢ olacağız. Buradaki su baskını bu Ģekilde olmamalıydı. MaviĢehir’in önüne 

kocaman bir set yapıldı, Grup BaĢkan Vekilimizle, Grup Sözcümüzle ve Ġl BaĢkan 

Yardımcısıyla gittik, yerine baktık. Bu projeyle övünülmez arkadaĢlar. Dolgu yapılarak su 

baskınını önlemek olmaz. Yine Sayın BaĢkan’ım, geçenlerde, Ģunun sesini de açayım... 

Değerli ArkadaĢlar, bu tweet’i Sayın BaĢkan’ım attı ve bu Peynircioğlu Deresi dediğimiz 

dere... (Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ak Parti Meclis Üyesi                                                       

Hüsnü Boztepe Tarafından Peynircioğlu Deresi Ġle Ġlgili Video Gösterimi Yapıldı.) 
Değerli ArkadaĢlar, bu mahallenin muhtarı. Fakat bu konuĢmanın gerisi var. Ben Sayın 

BaĢkanımızdan ve buradaki arkadaĢlarımdan kimse bu tweetleri atan, bu konuĢmanın gerisini 

de versinler. ġu an gidin, Ģu saatte, BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız görevlendirir birilerini 

ve gidip Peynircioğlu Deresi’nin Ģu anki halini görsünler. Bu sanırım 20 gün, 25 gün ya da 1 

ay önce atılan bir tweet. ġu anda gidip aynı bölgeye baksınlar ve bir görelim. Yani biz 

yapıyoruz ama gerisine bakmıyoruz. Yine Değerli ArkadaĢlar, Çiğli arıtmayla ilgili attığınız 

bir tane tweet var. Diyorsunuz ki; “Yüzülebilir, yüzülebilir körfez hedefimize doğru büyük bir 

adım daha atıyoruz. Çiğli Atık Su Arıtma Tesisi’nin kapasitesini artırmak için çıkacağımız 

ihaleyle, tesis günde 820 bin metreküp atık suyu arıtabilir duruma gelecek. Ġzmir için 

durmadan çalıĢıyor, verdiğimiz sözler tek tek tutuyoruz.” Bu güzel, tamamen doğru, 



4 5  
 

 
 

katılıyorum. Peki, daha önceki konuĢmalarınız var. Diyorsunuz ki; “Deniz kendi kendine, 

körfez kendi kendini temizleyecek.” diye ve biz o zaman da söyledik, dediler ki bununla ilgili 

bilimsel bir rapor var. Eğer ki biz bu durumda artık bundan sonra… Körfez temiz duracaksa 

demek ki biz Ģu an körfezi kirletiyoruz ki, 4. faz, 3. faz, 4. faz devreye girdikten sonra körfez 

temiz olmaya baĢlayacaktır. Demek ki biz Ģu an körfezi kirletiyoruz. Neyle? Arıtma 

olmadığından direkt atık suyunu denize taĢıyoruz, veriyoruz demektir. Değerli ArkadaĢlar, 

yine… Yine arkadaĢlar, devamlı Gündemde olan bu deprem kredisiyle ilgili, Dünya Bankası 

kredisiyle ilgili. ġimdi ben ilk önce yine size yine Sayın BaĢkanımızın… (Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Ak Parti Meclis Üyesi Hüsnü Boztepe Tarafından Deprem Kredisiyle ilgili 
Video Gösterimi Yapıldı.) Bu ikincisi arkadaĢlar, Ġzmir AK Parti Ġl Binası’nın önünde 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanımızın yaptığı konuĢma. Evet, arkadaĢlar nokta. Peki, sonra ne 

oluyor? Yine bakalım, bu konuĢmadan sonra. Hem BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız, hem de 

Ġl BaĢkanı’nın yaptığı açıklamalar var. BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız Sözcü Gazetesi’ne 

verdiği demeçte yine bu krediden bahsetmiĢtir. Oysa kendisi, biraz evvel dinlettim size böyle 

bir kredinin baĢvurusu olmadığını, ki bu Meclis’ten de böyle bir kredinin çıkmadığını hepimiz 

biliyoruz. Yani burada Meclis’te alınmadan, bir borçlanma yetkisi alınmadan bir borçlanma 

yapılamayacağını hepimiz çok iyi bilmekteyiz. BüyükĢehir Belediye BaĢkanımızın dıĢında, Ġl 

BaĢkanı da Deniz YÜCEL Bey de bir açıklama yapmıĢ. O da hem buna varmıĢ, hem de emsal 

artıĢına baĢvurmuĢ. Burada BüyükĢehir Genel Sekreter Yardımcımız burada, imardan 

sorumlu. Biz bunu… Bu “K” bölgelerini depremden sonra konuĢurken 4-5 ay süren konularda 

Kemal Ağabey de burada, Grup BaĢkan Vekilimiz de oradaydı, Genel Sekreterimiz de bazen 

geldi, biz orada önerdik bunu. Hatta ben defalarca söyledim. Bu çarpık kentleĢmenin ancak 

böyle önünü açabiliriz diye defalarca dile getirdik, yok. Ama biz bugün yetiĢtiremedik, 

önümüzdeki ay biz AK Parti Grubu olarak bu Önergeyi vereceğiz. Sayın BaĢkan, biz… 

BAġKAN:  9 dakika oldu, toparlarsanız iyi olur. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Tabii. Biz… 

BAġKAN:  9 dakika. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Nasıl BaĢkan’ım? 

BAġKAN:  9 dakika oldu, toparlarsanız. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ġyi BaĢkan’ım, daha 1 dakikamız var demek ki. 

BAġKAN:  Efendim? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Daha 1 dakikamız var demek ki. 

BAġKAN:  Biliyorum, biliyorum iĢte toparlayın diye söylüyorum. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Toparlıyoruz BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli BaĢkan, eğer ki biz bir yerde bir kelime söylüyorsak, bir baĢka 

yerde baĢka bir kelime söylüyorsak, sözlerimizi eğer ki çarpıtıyorsak, buna hukuk dilinde bir 

benzer ya da bir ona bir eĢ benzer bir Ģey yapıyorsak buna hukuk dilinde “sahtekarlık” denir, 

baĢka bir Ģey denir ama bir de siyaseten de, siyaseten de böyle bazen bir dediğimizi, bir daha 

tam tersini söylediği zaman da buna da “siyasi kalpazanlık” denir. ġimdi biz eğer ki, Ģimdi biz 

eğer ki, Ģimdi biz eğer ki bunu yapıyorsak, demin dinlettim arkadaĢlar size, bunları 

yapmayalım. CumhurbaĢkanı’nda bekleyen bir kredi yok. Değerli ArkadaĢlar, biz bu parayı 

alsak bile, evi yıkılan insana ben burada BaĢkan’ıma soruyorum çıksın açıklasın; Ne yapacak? 

Para mı verecek onlara? Onlara konutlar mı yapacak? Yapamaz. Ancak kentsel dönüĢüm için 

yapabilir. O yıkılan evi Bayraklı’da yıkılan evi… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
BAġKAN:  ArkadaĢlar bir dakika toparlasın. 

HÜSNÜ BOZTEPE: ArkadaĢım çıkıp burada konuĢursun. 

BAġKAN:  Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Beyefendi çıkıp burada konuĢursunuz. 
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BAġKAN:  Hüsnü Bey toparlayın. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Çıkıp burada konuĢursunuz. 

BAġKAN:  ArkadaĢlar… Hüsnü Bey toparlayın. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım. 

BAġKAN:  Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım, biz Ģunu istiyoruz sizden… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
BAġKAN:  ArkadaĢlar, evet bitirsin Hüsnü Bey, Hüsnü Bey toparlar mısınız?  

HÜSNÜ BOZTEPE: BaĢkan’ım, ArkadaĢlar izin… 

BAġKAN:  Buyurun siz bitirin. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ben, ben Ģunu söylüyorum… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
BAġKAN:  Evet, arkadaĢlar lütfen. 

HÜSNÜ BOZTEPE: ArkadaĢım. 

BAġKAN:  Lütfen. 

HÜSNÜ BOZTEPE: KonuĢacaksan çık kürsüden konuĢ... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
BAġKAN: ArkadaĢlar lütfen.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Yapma bunu.  

BAġKAN: Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Çık burada konuĢ. 

BAġKAN: Evet, lütfen, evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan’ım, ben Ģunu soruyorum; bu krediden bahsediyorsunuz 

ve bu krediyle ilgili de insanlar bir umuda bağlamıĢ kendisini. ġunu sanıyorlar, sanıyorlar ki 

bu para gelecek ve bu insanlar evler yapacak, siz onlara para verecek… 

BAġKAN:  Tamam. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bunu çıkın açıklayın, bu parayı nasıl kullanacaksınız? Ne parası? 

Nerede bekliyormuĢ? Biz bunu söylüyoruz. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
BAġKAN:  ArkadaĢlar lütfen. 

HÜSNÜ BOZTEPE:  Değerli ArkadaĢlar… 

BAġKAN:  Evet, toparlayınız… 

HÜSNÜ BOZTEPE:  Yapmayın bunu, yapmayın bunu… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 
BAġKAN:  Hüsnü Bey bitirir misiniz? 10 dakikayı doldurduk. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu… Yine bir Ģikâyet var BaĢkan’ım, onu da ben söyleyeyim. 

BAġKAN: Haydi… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu özellikle Süt Kuzusu Projesi’yle ilgili. 

BAġKAN:  Tamam. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli ArkadaĢlar daha önce biliyorsunuz, bu sütler evlerin önlerine 

bırakılıyordu. ġimdi artık bunlar muhtarlıklara bırakılıyor ya da apartman giriĢlerine 

bırakılıyor. Bizim birçok yerde görüyoruz, ben bunu da anlamıĢ değilim. MaviĢehir gibi lüks 

bir yerde orada da sütler kapıların giriĢlerine bırakılıyor. 

BAġKAN:  Evet. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yani MaviĢehir’de niye süt dağıtılıyor? Onu da anlamıĢ değilim. 

BAġKAN:  Tamam. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu konuda da Sayın BaĢkan’ım muhtarlıklarda da… 

BAġKAN:  TeĢekkür ediyoruz. BaĢka söz almak isteyen arkadaĢımız var mı? Çok kısa lütfen, 

evet, bitireceğim çünkü. 
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MUSTAFA ÖZUSLU: BaĢkan’ım, Değerli Meclis Üyeleri, tabii ki söz almayı 

düĢünmüyorum ama yanıt vermek de kaçınılmaz oldu. O açıdan… 

BAġKAN: Yanıtı müsaade ederseniz ben vereyim. 

MUSTAFA ÖZUSLU: Peki BaĢkan’ım. 

BAġKAN: BaĢka konunuz yoksa… 

MUSTAFA ÖZUSLU: Peki BaĢkan’ım. 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar Dünya Bankası… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Buyurun Özgür Bey. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Tamam. Değerli ArkadaĢlar, 

Dünya Bankası’yla ilgili görüĢmelerimiz Pandemi öncesi Ocak ayında Washington’da 

gerçekleĢti. Hüsnü Bey’e teĢekkür ediyorum, Ģunu bir derli toplu anlatma fırsatı verdi, 

teĢekkür ediyorum. Çünkü anlattığım zaman, siyasi kalpazanlık nedir, onu da herkes daha iyi 

anlayacak. ġimdi Değerli ArkadaĢlar, Pandemi’den 2 ay önce Washington’da Dünya Bankası 

yetkilileriyle oturduk, müzakereler ettik. ĠZSU üzerinden, baĢka birtakım ihtiyaçlarımız 

üzerinden Dünya Bankası’ndan kaynak yaratabilir miyiz? Bunu müzakere ettik, ayrı ayrı 

ekiplerle oturduk, heyetlerle görüĢtük, baĢka uzmanlık alanı olan yetkililerle görüĢtük. Fakat 

bir ara gündemi kentsel dönüĢüme getirmek istedim. Orada dediler ki; bunu baĢka bir ekip 

çalıĢıyor, o ekiple biz sizi buluĢturalım. Ertesi gün kentsel dönüĢümü çalıĢan ekiple bir araya 

geldik. Kentsel dönüĢümü çalıĢan ekip dedi ki bize; “Biz Çevre ve ġehircilik Bakanlığı 

vasıtasıyla Türkiye’de üç Ģehre 500 milyon Dolarlık bir kentsel dönüĢüm finansmanı 

sağlamak üzere görüĢme yapıyoruz. Bunlar; Tekirdağ, Manisa ve KahramanmaraĢ, yanlıĢ 

hatırlamıyorsam KahramanmaraĢ. Üç Ģehirle ilgili 500 milyon Dolarlık kentsel dönüĢüm 

finansmanını sağlamak üzere görüĢme yapıyoruz.” Ġzmir bunların içinde yok fakat bizim 

anlattığımız kentsel dönüĢüm modelinden etkilendiler ve dediler ki; “Biz Mart’ta Ġzmir’e 

geleceğiz. Çünkü bizim bütün dünyaya sunmak istediğimiz bir kentsel dönüĢüm modeli yok 

elimizde. Destek olduğumuz modeller dünyaya model olacak, örnek olacak Ģeyler değil ama 

sizin anlattığınız model, bizim dünyaya sunabileceğimiz bir model olabilir, o yüzden Mart’ta 

geleceğiz.” dediler ve fakat Pandemi çıktı, gelmediler. Daha sonra Pandemi nedeniyle o iliĢki 

maalesef devam edemedi, onların gelme ihtimali ertelendi. Fakat 30 Ekim Depreminden sonra 

ben Dünya Bankası yetkililerini aradım. Dedim ki; “Burada yeni bir durum var. Bizim ciddi 

bir Ģekilde hasar görmüĢ binalarımız var. Gelin, Ģimdi bize kentsel dönüĢümle ilgili bir 

kaynak açın.” Dediler ki; “Bizim kentsel dönüĢüm baĢlığı altındaki o 500 milyondan bir Ģey 

ayıramayız ama baĢka bir baĢlığımız var. “Acil ihtiyaç” baĢlığıyla bir kaynağımız var. Belki 

buradan bir kaynak çıkartabiliriz, bir finansman yaratabiliriz size. “Nedir ihtiyacınız?” 

dediler. Dedim; “250 milyon Dolar ihtiyacımız var bizim.” Nereden buldum 250 milyon 

Doları? YaklaĢık 5 bin 800 civarında orta hasarlı yapı vardı, AFAD’ın ortaya çıkardığı 

rakamlarda. Benim de bütün bu kriz, deprem krizi süresi içinde öğrendiğim Ģey Ģu oldu; bizim 

Mevzuatımız, Afet Mevzuatımız ağır hasarlı binalarla ilgili güzel bir finansman çözümü de 

getiriyor, 2 yıl ödemesiz 18 yıl vadeli bir kredi. Yarısını devlet üstleniyor, yarısını 

vatandaĢtan kira öder gibi bile değil daha da düĢük bir bedelle tekrar ev sahibi yapan bir 

model. Ama orta hasarlı binalarla ilgili böylesine bir finansal çözüm yok. Orta hasarlı 

binalarla ilgili sadece Ģu söyleniyor, deniyor ki; “Bir yıl içinde güçlendirme yapmak 

zorundasın.” Güçlendirme için de çok düĢük bir bedel ödeniyor. Dolayısıyla orta hasarlı 

yapılarla ilgili ciddi bir sorun var. Yani bizim mevzuatımızdan kaynaklanan ciddi bir sorun 

var. Maalesef bir finansal çözümü yok. Oysa vatandaĢ için orta hasarlı binayla ağır hasarlı 

bina arasında bir fark yok, ikisi de oturulamaz durumda. Orta hasarlı binada da oturamazsınız, 

en azından güçlendirme yapmak zorundasınız. Kısacası, “Biz bu boĢluğu da düĢündüğümüz 

için yaklaĢık 250 milyon Dolarlık bir bedelle, biz bu 5 bin 800 konutun en azından finansman 

ihtiyacı konusunda ciddi bir adım atmıĢ oluruz.” dedik ve böyle bir teklifle gittik. Dünya 

Bankası yetkilileri olağanüstü bir refleks göstererek çok ciddi bir çalıĢmayı baĢlattılar. Dikkat 
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buyurun, burada sadece Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’yle değil, Hazine Bakanlığımız ve Ġller 

Bankası uzmanlarıyla belki bir yıl, iki yıl sürecek müzakere süreci dört ayda tamamlandı 

Değerli ArkadaĢlar. Dört ayda, o rakam da 340 milyona çıktı. 340 milyon Dolarlık bir kredi 

mutabakatına varıldı. Türkçe söylüyorum. Dünya Bankası Türkiye Direktörü  Auguste Tano 

Kouame’dir. Açın, yazın, sorun böyle bir kredi var mı yok mu? Ġller Bankası müzakereleri 

nedeniyle katılan 14 uzmanına sorun, Hazine ve Maliye Bakanlığı uzmanlarına sorun, sonuçta 

340 milyon Dolarlık bir kredi mutabakatlarına varıldı, Dünya Bankası’yla. Ve fakat üzerinden 

2-2,5 ay geçtikten sonra biz bir geri dönüĢ alamadığımız için Sayın CumhurbaĢkanımız o 

günlerde Ġzmir’e gelmiĢti, kendisine durumu arz etmek üzere randevu istedim, Valilikte 

buluĢtuk ve bunu anlattım, orta hasarlı binalarla ilgili bir mevzuat eksikliği olduğundan 

bahsettim, bunlarla ilgili bir finansal çözüm yapabileceğimizden bahsettim, Dünya 

Bankası’nın aylarca, yıllarca sürecek müzakeresi çok hızlı bir biçimde sonuçlandı ve Ġzmir bu 

paradan yararlanabiliri anlattım. O da; “Ben bunu arkadaĢlarımla konuĢacağım.” dedi ve 

olumlu bir iklim olduğunu düĢündüm, ayrıldık. Üzerinden aylar geçti, daha sonra dedim ki; 

“Ben bunu bir siyasi rant elde etmek için yapmıyorum ki. Ben bunu Ġzmir’e bir hayrı olsun bu 

iĢin, orta hasarlı binalarla ilgili bir sıkıntı çözülsün, bunun için yapıyorum. Dolayısıyla ben 

bunu Adalet ve Kalkınma Partili ArkadaĢlarımızla konuĢmalıyım, onlara gitmeliyim, onların 

desteğini istemeliyim.” diye düĢündüm. Nitekim büyük bir hüsnüniyetle karĢıladılar, Özgür 

Bey, Adalet Kalkınma Partisi Ġl BaĢkanımız, onlarla oturduk, konuĢtuk, anlattık, dediler ki; 

“Biz bu iĢe destek olacağız, hep beraber bunun talebini yapacağız.” Gayet güzel. Onun 

üzerine o videosunu gösterdiğin Ģeyi de söyledik, yalan değil, hiçbiri yalan değil arkadaĢlar. O 

da doğru, benim söylediğim de doğru, orada da söylediğim Ģeyi aynen söylüyorum, 

imzalanmıĢ bir Ģey yok ama bunun imzalanması için CumhurbaĢkanının önüne koyacak olan 

kim? Hazine. Hazine ve Maliye Bakanlığımız CumhurbaĢkanının önüne koymuyor bu 

dosyayı. Söylediğim bu. Eğer koysa, CumhurbaĢkanımız da onaylasa, bu para Türkiye’ye 

gelecek, bu para Ġzmir’e gelecek. Çünkü hazır bir mutabakat var, bir kredi dosyası oluĢmuĢ 

durumda. Bakın bunun ne anlama geldiğini Ģöyle söyleyeyim; o iki sene önce 500 milyon 

Dolarlık üç Ģehirle ilgili yapılan görüĢmeler var ya, benden önce bir sene öncesinde de 

sürüyormuĢ, halen sürüyor. 500 milyon Dolarla ilgili daha bir adım atılabilmiĢ değil, bir 

mutabakata varılabilmiĢ değil. Ama biz, 340 milyon Dolarlık bir bütçeyi 4 ay içinde çıkarttık 

ve bunu da Ġller Bankası’yla, Hazine Bakanlığımızla birlikte yaptık. Sadece BüyükĢehir’in 

baĢarısı da değil. Onlar da çok emek verdiler, gece gündüz arkadaĢlar müzakere yaptılar. Ġller 

Bankası’nın uzmanlarıyla, Hazine Bakanlığımızın uzmanlarıyla. Sonuçta çıktı Değerli 

ArkadaĢlar, bu para orada duruyor. Ġki tane sıkıntı var; niye imzalanmıyor ile ilgili.                     

Birincisi; uzmanlarımızın bir bölümü düĢündüler ki, o 500 milyonun içinden Ġzmir’e böyle bir 

kaynak aktarılacak. Dolayısıyla öngördükleri projeyi hayata geçirme imkânı ortadan kalkacak. 

Onları da anlattık. Dedik; “Böyle bir Ģey yok, bu ayrı bir finansman baĢlığı.” Dolayısıyla               

“O 500 milyonla ilgili bir Ģey yok, siz o müzakerelerinizi sürdürebilirsiniz.” dedik. Ama bir 

süre bundan geciktiğini düĢünüyorum. Ġkincisi; gene duyduğumuz o ki, Belediyelerin 

yurtdıĢından bulduğu kaynaklara hazine garantisi vermek konusunda Hükümetimiz bir olumlu 

bakmıyor, böyle bir duyumum var. Doğrudur değildir bilemem. Ama bildiğim bir gerçek var. 

“Aylardır bu kredide Dünya Bankası’yla mutabık kalmıĢken, Ġzmir bundan yararlanamıyor.” 

Söylediğimiz bu, üzüldüğümüz bu, isyanımız bu. Kalpazanlık bunun neresinde? Sahtekârlık 

bunun neresinde? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler) Değerli ArkadaĢlar, müsaade edin, müsaade edin... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler)  Müsaade edin ben konuĢuyorum. Siz 

konuĢurken ben konuĢtum mu? Müsaade edin, Değerli ArkadaĢlar, burada sadece bir 

hüsnüniyet vardır ve biz büyük bir hüsnüniyetle bunun arkasından koĢmaya devam edeceğiz, 

bu bizim hakkımız. Ġzmir’e güvenilmiĢ, Türkiye’ye güvenilmiĢ, Dünya Bankası böyle bir 

kaynağı aktarmaya karar vermiĢ söylüyorum, Auguste Tano Kouame. Değerli ArkadaĢlar, 
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internetten yazın “Ġzmir’in kredisi nedir? Ne durumdadır?” diye sorun direktöre. Kredide 

mutabıkız, tek eksiğimiz Türkiye Cumhuriyeti Hükümetinin garantör olması, onay vermesi. 

Özetle Değerli ArkadaĢlar, Hüsnü Bey’in diğer söylediklerine cevap vermeyeceğim, onların 

cevaplarını her seferinde konuĢuyoruz ama burada baĢka bir dert yok. Ne siyasi bir Ģov 

amacımız var, ne baĢka bir siyasi rant hedefimiz var. Bu hepimizin meselesi arkadaĢlar. Bu 

para Ġzmir’e gelecek. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi’nin yeni binasının yapılmasında da 

kullanılacak bir bölümü. Depremde zarar gören ĠZSU Ġdaresinin bazı yerlerinin tamiratında da 

kullanılacak. Ama 5 bin 800 orta hasarlı binayla da ilgili bu parayı 5 yıl ödemesiz, 25 yıl 

ödemeli, yani 30 yıl vadeli ve çok düĢük faizli, 1 civarında faizi olan bir kaynak yarattık. Bu 

Ġzmir ekonomisi için, Türkiye ekonomisi için bir kazançtır. Ġstihdam demektir aynı zamanda, 

ticari canlılık demektir aynı zamanda. Yani özetle biz bunun takipçisi olmaya devam 

edeceğiz. Ben burada, dediğim gibi hiç kimseyi suçlamıyorum Değerli ArkadaĢlar. Bu, Ģu 

siyasi hesap yapılıyor, Ģu gerekçeyle yapılmıyor… Bunlar spekülasyon olur. Ben sebebini 

bilmiyorum, ben bildiğim kadarını söylüyorum size. Benim bildiğim bundan ibaret. Ben bunu 

hak ettiğimizi düĢünüyorum. Bir baĢarıdır bu, 4 ay gibi bir sürede 340 milyon Dolarlık bir 

finansman kaynağının 30 yıl vadeli %1 faizli elde etmiĢ olmak bir baĢarıdır. Bu aynı zamanda 

Ġzmir için, Türkiye için bir kazançtır.  

 

XII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN:  Mazereti olan arkadaĢların mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

XIII. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Bir sonraki Toplantımız 15 Eylül ÇarĢamba günü saat 18.00’da, teĢekkür 

ediyorum.  
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